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1 : PROCEEDINGS

| July 3, 1978

3 THE COURT: This is CRF-77-131, 132 and 133, State
4 of Oklahoma versus Gene Leroy Hart. The ;écord will show

5 the defendant present with counsel, and ﬁhe State present,

6 and we're ready for your next witnesé, Mr. Issacs..'

7 MR. ISSACS: Judge, the first witness deals with

8 éervice of process on Darrell Creekmore -- Darfen.Creekmore.
. . .

THE COURT: Raise your right hand.' Do you swear
10 | to tell the truth, the whole truth and nothing but the

11 truth, so help you God?

12 THE WITNESS: T do.’

13 : LARRY DEWAYNE MUSE

14 | called as a witness on behalf of the DEEEndant} having been
15 | Eirst duly sworn, testifies as follows:

16 - DIRECT EXAMINATION

Form 404

17 | BY MR, ISSACS:

'5” 18 | © 0  State your full name, please, sir?

i 19 | .A Larry.bewayne Muse.

% 20 Q . Mr, Muse, what is your business at this time?

g 21 A I'm a senior law student at Oﬁ.

) 22 Q On Saturday, the first day of July, did you go to

23 | Broken Arrow, Oklahoma?

24 A Yes, I did.

25 . Q  For what purpose?




R ]
A 6 U

) ‘A To serve a subpoena on Darren Creekmore.
2 Q Tell me what you did when you got to Broken Arrow,
3 ) A We'locaﬁed the homé of Darren Cretkmore's brother,

4 |Mike Créekmore, and went to his home - it‘# An apartment on

5 Kenosha ~ went to his apartment -~ went up to his aparfﬁént-

6 |and knocked on the door, and Mike Creekmore answgred, and uh,
7 |1 asked if Darren was there, and Mike said,:"Who are you,f and
8 [1 gave him my name. |

9 . Q What happened ;fter that?

10 lA Thenlﬂe-asked his wife - Mike asked his wife to éome
11 {to the door,land she demandeq to know what we.wanted, and agaiT

12 |1 explained-thét I simply wanted to see Darren, and she said,

13 | "We can't allow you to see him."

14 ‘0 . Did you have a subpoena with you at that time, Mr.
15 Muse?. .

. 16 A Yes, I did.

g 17 Q Was the subpoena to be issuéd out of county?
19 ‘ 0 pid you see'anybody inside that apartment with Mike

L

20 |or Sherry Creekmore?

21 A I did, but not at that particular moment, I saw some-

PENGAD CO.. BAYONNE. N.J. 067002

29 |body else later.

23 . .Q After you had the conversation with. Creekmore; what

94 |happened?

25 A I -- well, we continued our conversation. They insisTed
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£Hit they could not let me see him, they had been threatened

~that if I was allowed to see him that he would be put in

jail and taken away from them; so because they kept motioning
a person away from the door and trying to get him to stay.

away, I could hear him moving around - anothér person moving

.around.-so. In&imply told them I knew that Darren was‘there,

and Darren kneﬁ I was there, and what I was there fof, so I
waé‘gbing to simply leave the subpoena laying on the floox
for Darren, and I aid that, and then I stafted to leave.

Q0 What happened after that?

A They -- tﬁey followed me‘down thé'stairs, and told
me that they éouldn'thaccept it, that they we£e going to
tear it up ~ you know - throw it away, and that they just
wouldn't ‘accept it, bebause.if they accepted the subpoena,
they would get in é.great deal of trouble, and they were
extremely agitated aﬁd very.harassed, and so I said - you -

know - that I'm sorry about that, but I - you know - I really

have to leave the subpoena, s0 I left, and Mike Creekmore‘got.

in his pickup truck and left, and I heaid.his wife say to him,
"Go down, and ca;l the probation and parole'officér. Call
Mike's -- o¥ Darren's case worker."

Q After Mike left -- was anybody with you at this‘time?

A  Yes, Robert Robles: and my son; Jﬁson.

Q0 Who is Robert Robles? |

A He's another laWﬁstﬁdent from 0OU.
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1 Q@ Who else was with you?

2 A }Jason, my son.

3 Q And how'old is Jason?

4 A  Jason is five.

5 :'Q' What did you and Jason and Robert do after Mike

6 Creekmore left the apartment?

7| A Well, it was obyious to me that they'wéré preéaring
8 { to move very hastily,lbecause‘they were loading the pickup

9 | truck,vWhenwwe artived;, with fun¥niture, so_I simply - iﬁ

10 appearéd to mé'that'they were going to leave with Darren, so
11 'I simply weht‘down to call you to let you know thatlfhey

12 | were trying to 1e;ve.with'him. |

13 Q' All.right.. After you called me, what happened?

14 ' A ﬁh, I had Robert go on back to the apa;tment and

15 | watch the apartment foi a while to see if they left, while.

16 | I simply got some lunch with Jasomn.

404

FORM

17 0 What happened'after ybu_got some lunch?
18 . A Wéll, we went back to the apartment and simply parked
19 |across the street in the shade and sat down and ate our lunch,

o0 |and uh, Mike Creekmore's wife came to uheFWTﬁdbw with a young

FENGAD CO.. BAYONNE, RJ. 07002 -

27 |man in a blue shirt, and they waived at us, and we waived back

gg |and smiled at each ‘other, and they left the window and went

23 |away. We sat there for a while, and we finished our lunch, -

94 |um, T attempted to call you again - couldn't get in touch, so

o5 |We simply parked down the street to watch to see if they were




1 | going to leave with Darren, and we parked aﬁ'a restaurant
' 2 | nexXt to the ap%rtment house - so we could observe”the
3 | apartment houée; so we WQuldn't be observed and scare them,
4 o a1 right, then what happened?
5 A Well, watched the apartment houselfor a couple of
6 |hours, finally a police'éar drove up to the apartment,hcusé'
7 |after cruising through the parking lot where we wé:eﬁparked,
8 Q How wmany people in that police‘qar?
-9 ' A Thére'was.only one man in the police car at the time
10 |he pulled up, and Ilsaw Mike éreékmcre's wife come outof
.11 | the apartment house and stop the police car - ran out and
12 |stopped the poliée car - flagged it down, pointed to another
13 |man who was in a car which'héd.also pulled up, but I hadn't
14 |observed over in the parking 10§L and T later found out his
15 |name was Frank Young, I was introduced to him,land uh, she
16 |ran over te the police, and they pointed iﬁ our direction,

17 |Another police car pulled up at that time, and after a few

- fORM 40s

18 |minutes transpired, the poiicemen went in the house,. uh, Mr.’
19 |Young and the man I seen thrdugh the window, came out and got
29 |in the Broken Arrow policelcar, and drove away.

21 Q Do you know who was driving the Broken Arrow police

PENGAD €O.. BAYONNE. N.J. 07002

: ?

9o | cBY?

23 A  Just a policeman is all I can tell.

24 Q And Mr. YOung and this boy were in the car? -

25 A 'Ihey were in the back seat.




- FORM 204

PENGAD CD.. BAYONNE. M.J. 07002

10

11

12

13

14

15

16

17

18
19
20
21
22
23

24

25

Q What héppened_thén, Larry?

A I got in my car to fiﬁd out~whéfe they were going
to.take Darren - what I assumed‘waé Darren - and started to
follow.them. The second police - the other police car was
still sitting;at'the'apartment, and it proceédéd to follow
us, and we lost them immediately because of traffic and a
traffic ligﬁt and so forth, so we never did see whéfeithe '
car with Mr. ¥Qﬁng~and.the rider; the man I assumed was'w
Darren, but the -- so we decided to ‘turn around and go home,
an@ when we pulled inﬁo a little soccer field thére‘in Broken‘
Arrow to-attempt to turn arcund, the policeman pulled in
behind us, and uh -- N

-Q  ¥You said the policeman; is that the sameffellow.thatv.'
had picked up the Creekmore boy?

A ‘No, it waé not, it‘Qas a different policeman. One
poiice car left wifh'ﬁhé'Creekmore'boy; and there was a |
second police car that followed.us..

Q  All right. What happened after you pulled into the
soccer field? |

A  The policeman blocked the é#it, éo we couldn't get
out, and ordered Robert Robles out of the car,vlooked at his
d:iverfs license, and ordered him into the police car, and
then came back over to me, and ordered me out of the car, and

uh, demanded to see some identification from me.

LA, Q Where was Jason?
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1 ' A . Jason was still in the car.

2 Q  What did you do then?

3 A Wellk he told me -- he Looked at my driver's license,
4 | and he said, "I just want you to know that yoﬁ: éubpoena'g

5 no good, cause the Creekmore boy was not in tbé apartment,

6 | I was ‘in that‘apartment, so you qut wasted your. time. TYou

7 | may as well go back and tell Garvin Issacs that he's mot going
8 to get the Creékmore‘boy;"-and uh, he said, "I'm not .going

9 ,

to have you out here harassing and threatening the‘pedple
10 | in my town." |

1 Q . Larry, had you harassed'anybodyror threatened aﬁybody?
12 A Wo, I didn't‘tﬁink'so;:and I explained to them that
13 | 1 thought it was really unfair that anybody had threﬁtened
14 | them at all,.and that was not‘ourvpurpdse; we simply wanted
15 [ him to come to court and tell his story;

16 Q All right, then what happened?

aod

FORM

17 AL Well,'the'man - the policeman then put me in the
18 | police car, he called another police car which came. He put.
19 |me in the second police car, and they filled out a field

20 | interrogation report on me.

PENGAD €O.. BAYONNE. N.J. 07002 -

21 Q  What was the policeman’s name that took YOuvout of

29 | the car?

23 A  Bascom as I remember.
24 Q What happened then?
25 A Well) filled out the report again he:gave, ;ead me

L




1 thé rights act so to.séeak; he ‘told me he didn't want me in

) his town, he didn'f like my.tactics of harassing people that
3 | lived in hisltown; and uh, again he told'me my service'wﬁs no
4 | good th;t the Creekmore boy -- first he said that the Creékmorb'
.ﬁ%”'.boy hdd never been ln .thé&.town;the later said - at another

6 | point he said, "ﬁeﬁs.notjin the town‘ét-this time, and I know
7 | that for certain." He eaid, "I'm sure'of'thatjnow;" iHe

8 sayé, “Ydu.have ‘to get out of my'town.f Heisays; "I don't

9 | want you in my téwn.any longer;"'and he ‘asked us £o leave,

10 | and we said we would, |

11 Q What did you do then?

12 ‘A We got in the var, and they'léft, and we left to go

13 straight back to Locuét Grove to,your office.

14 ' Q pid yéu-later.turh around and come back?

15 | A I did. I had anothef law student bripg mé back to

.16 Broken Arxrrow.

FORM 404

17 - Q Who brought you back after you and Mr. Robles returned

18 to Locust Grove?

% 19 A Ron Horgan.
¢ 20 Q What happened when you got back?
g 21 A Well, we got back. We drove straight to the apartment

22 again where Mike Creekmore lived, and uh,:found-ybu there

23 with Bafry Cousins at the door, and I got out of the ‘car and

24 went to the door to see what was going on.

Q  What happened when you got out of the car?

25
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A Well, we Weﬂt-up.to.the apértmeﬁt and we wefertalking
to the'— to the Creekmores, and just:exPlainihg to tﬁem that
we wanted to see Darren and it was’important he come to the
trial and testify, and of course, they were Very aéitated
and very upset about what had transpired - about the threat
that'had.beén made against £h:&, and uhf'we'justjgenerally
talked about that; uh; until é man, Mr. YOung, came in and
introddced himself,

Q What happered them?

:A Well, uh, Mr. YOung demanded éo'know_our purpose
here, and you expldined. |

Q Did I t&ll him that we had c§me'there'to serve a
subpoena on the Creekmore boy?

A  That's correct.

Q Did I ask him where ‘the Creckmore boy was.

A Yes, that's correct, | |

0  Would he tell me?

A  He said he could not tell us.

MR. FALLIS: Your Honor, excuse me, at:this point,
I would7object; - I don't know ‘the reIeVancy at this preliminary
hearing as to thiS'inqui#y. I understand, Your Honor, that .
there is an attempt to contact Mr. Blevins who represents
Mr., Creekmore; and also}'I'think'I devulged to this Court

. . ] {
this morning, it's my understanding as to where the Cree€kmore

boy was, so"I‘don’t know‘WhyAwe should exercisze the time. .J

37
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1 THE COURTQ Mr, Fallis, let mefask i1f the State of

2 Oklahdma‘is - sincéﬁthis Creekniore boy may be a ward of the
3 éouft;,iS'the State of Oklahoma making somei&tteMpt to 1o¢ate
4 | his whereabouts?

5 MR. PALLIS: Yes, sir,,Yqur.Héﬁop. YeStérday at

6 | approximately 11:30 a.m., I went by 716 South,Rockford.based
7. |on a £eléphone ca1l I made to Officer Darrell Bastum of the

8 | Broken aArrow Police Departmeﬁt who deised ﬁe that it was his
9 ‘understandiﬁg that the boy was back with the probation officer)
10 | Mr. ¥YOung, and had been placed in that lodation. We went

11 'inéide ﬁhe location, and apparantly, everybody was gone -

12 | I assume.to‘churcb.— that's just an~a55uﬁption on ﬁy part;

13 | but as far as the boy'beipg available, T wbuld'assqme eifhér;

14 | contact a Mr. ¥Young or members in charge of that location,

15 716 South Rockford.
) 6 THE COURT: What is Mr. Young's First name?
% 17 ' MR. FALLIS: I do not know;quur Hdnor,.ﬁust Mr.
é 1§ | Young being a_probation officer for the'Yquth'Propation Services.
; 19 : © MR. ISSACS: Judge, at this time, in open court, I'é
; 20 like to file a Motion to Dispiss, and I'dzlike’for.thé'redofd
'g | 21 to reflect that I just served a copy-of it-on_the District"
§ o Attérngy in open court; I'd like the recdord to further show.
23 that I filed this motipn in open court, aﬁd-I caLled thisg
" witness in support of my Mgtion to Dismiss,

MR. FALLIS: If it. please the Court, as to thé‘first

25
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point, number one, concerning the defendant has been denied.

his right to proper process - failure of attendance of witnesse
there has been not. any showing of that, and we'll assure ‘the

Court, we'll do 'all we can to assure the appearance of Darren

g

Cmeekmore,. Point number two, defendant has been -denied affecte
assistance bf.counsel? I hdve nothing to address mYself on thﬁt

MR. WISE: In,addition; Your Honor,, the Court does
understan& that Mr.'Blevins notified my office Friday that
he fepreSents tﬁis foupg man, and we are hét'to'speak to him
without his knowledgeﬂor'consent;,

| MR. ISSACS: ‘Judge, I'd call a witness concerning
that. -
{ THE COURT: Excusgxme, I didn't hear that,

MR. ISSACS: I inﬁendﬂto call a witness concerning
the agreement we had With_Mrﬁ Blevins, and I was hoping that
Mr. Blevins would be here so he could advise £hé'Court What
happeﬁed on Thursday nighf when we were'sﬁppose to meet with
the Creékmorg‘bdy. |

THE COURT: As T underétand the testimony of:you£.
Qitness, he d@id attempt to serve a subpoena which had beéen
signed by a judge of this county? is that.cor:ect? |

. MR. ISSACS: That's correct.

THE COURT: And that subpoena was -duly issued in

blank by the Court Clerk; was it not?

MR. ISSACS: Yes, sir.

L

Sy

d
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1 THE COURT: And that the service of this subpoena
2 upon this boy if in fact he was there was warded by-third
3 | parties.

4 . MR. ISSACS: Yes, wir.

ot

at

THE COURT: Motion to Dismiss will bé overruled,
6 ;@ﬁépe&iéﬁﬁh@ted. |

7 MR. HOBBS: Judge, I might point out to the Jourt.
8 | that T just looked in thé:léw libnary, and Mr., Creckmore is

9 | present. -

10 " MR. ISSACS: That's Mr. Mike Cretkmore, his brother.
11 " MR, HOBBS: I think Darren's here.
12 . THE COURT: Go get him.

13 : MR, ISSACS: Maybe he just got here. Judge, Mr.

14 | Creekmore is here.

15 THE COURT: DO'you.haye'any'oﬁher uge of thils witness
] 16 | then. |
: 17 MR. ISSACS: Yes, sir.

18 Q Did I serve a subpoena on a fellow by the name of

19 | Frank T. Young,

20 A Yes, you did.

PENGAD CO.. BAYONNE, N.J. 07002

21 Q . And did you see me serve 1it?
22 A I did, I was present.:
23 Q0 What did Mr. Young say after I sarved the subpoena

24 | on him?

25 A He'said,'"I’m.gbing to go see Buddy Fallis about this) "
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"hefe, step in here, so I can be assured that he is present.

reference to the same ‘subject matter, we woitld again urge

MR. ISSACS: That's all of this witness.
THE COURT: Any cross examination?
MR. FALLIS: No, Your Honor.

' THE COURT: You may step down,

(WHEREUPON,. the witness was excused from the courtroom.)

MR. ISSACS: ' Judge, I'm going to call Robert Robles.

THE COURT: Would you have Mr. Creekmore, if he's

‘MR, ISSACS: Yes.

MR. FALLIS: If it please the Court, if this is in

the Court 'in order to get on with the business of the preliming
hearing.
_THE COURT: I think he's back now, Mr. Fallis.

MR. FALLIS: If this 1is 6n the same subject matter,
it would seem tO'he'that'his witness that he'has éomplainéd
about is here, and we éhduldﬁget on With'the:éreliminary
hearing, and not mattefs:totally unfamiliar and unrelated
to issues before the Court.

THE COURT: . Okay. . Are you:Mr. Darren Creckmore?

MR. CREERMORE: Yes.

THE COURT: ‘When do you intend fo put him én-as a
witness, Mr., Issacs?

MR. ISSACS: -This morning sometime, Judge.

THE COURT: Mr. Creekmore, you are ordéred to attend

1Yy




404

- FoRM

PENGAD GO.. BAYONNE. N.J. . 0I002

10

11

12

13

14

15

16

17

18
19
20
21
22

23

24

25

upon this Court, until finally di‘smissed’ for the ip#r:pO-Sé '
of appearing as a defense witness. | You' may wait in the |
iaw 1ibrary if you like. °

MR. TSSACS: 'JqugQ_this.is Mrs, Stone. She's. from
the Juvenile -- | |

MRS. STONE: Parole Services, Welfare 'Dépa-r-t:ne.nt,. and
we ask that since. Darren is a minor, that he be' 'éppoin.ted"'an
attorney before he’i’ﬁg inqﬁired’ of. |

THE COURT: I'll consider that before he tegtifies
if you would return to the law .li'br'.ary,. please. |

MR. ISSACS: Call Mr. Robles.

THE iC.OUR‘i‘ . R@is_e your right hand. Do you swear to
tell the truth, the whole ‘truth and nothing but the truth, so |
help you God? .

THE WITNESS: I do.

" ROBERT. RENEE ROBLES,

called .§s~ a witness on behdlf of the 'be_f,en‘da-nt, having been
first duly svorn, testified as follows:
DIRECT EXAMINATIdN'
BY MR. ISSACS: | |
Q Would pﬁ :st‘a'te..'fyour full -namv.a,l' éle-a’se“?’
A Robert Renee Robles.
0 Mr. Robles, on or about July lst, Saturday, did you -

yo to Broken ATrrow?:

L A Yes, sir.
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1 Q Dbid YOﬁ:go there to serve a subpoena upon‘Dérren '
2 | Creekmore? ' |
3 A Yes, sir.
4 Q - Tell me what happened when you arrived in Broken
5 | arrow? |
6 MR. FALLIS: Excuse me, Yqur-Hdnbr; we would object
7 |46 it as being cunlative:. It has no relevancy to the issués
8 '| before this Court. The witness A:tha't has been testified to
9 | previously concerning Creekmore; haS'épparaﬁtly obeyedlthe
10 | subpoena, evén’ifidit was thrown on the floor after .they
11 | pushed the door open, sd I would suggest that we get on about
12 {the businessf'and not. ‘take the time of the Couit Vithlthis;A
13 THE COURT?Y MrfﬂIssacs; I don't understahd«why you're
. 14 |pursuing this.
15 MR. ISSACS:‘ I want to make a reéo?d}.ﬂudgé{ on what

16 | bhappened over there.

- FORM 204

17 THE COURT;. I woﬁld think the matter is moot,féinqe
18 Mf; Creekmore is ﬁere; and has been'ﬁrdefed to.remaih, so I
19 (don't want --

20 MR. ISSACS: I‘don*tuthink £hé matter is moot about

21 |us being denied compulsory process; I don't. think the matter

PENGAD CO.. BAYONNE. N.S. 0700%

9o |is moot that the bdy's been hidden from us.

23 - THE COURT: I would disagree ‘at this point, Mr. Issacsg,

24 |T think it is moot.

25 [;7 MR. ISSACS: &All right. One more guestion for Mr.
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1 | Robles. ‘

2 0 Mr. Robles, did you ever push the door open in that

3 | apartment?

4 A No, sir..

5 @ And who opened :tha't- door?

6 | A .The people inside.. .

7 e ISSACS: . Thank you, nothing further.

8 THE COURT: You may step down,

9 | (WHEREUP'ON; the witness was excused from the Iccurtrodm.)
10 . MR.‘ ISSACS: ' Judge, at this time','.’. I'd call Mr. Jack

1 |shroff. |
12 THE COURT: Good. mornixjxg‘,'- Mr. Shr’.o‘f.f_,' would you raise]

13 | your right hand.

14 A Do you swear to tell the truth,. the whole *truth, -

15 and nothing but the truth, so help you Godz?
3 1 | THE WITNESS: I do. |
é 17 | THE .CO.URT:. . I-notice ~ are you'wearing a hearing aide
é lé of. some kind? .
;f 19 . THE WITNESS: * No,. sir..
§ 20 . THE COURT: What's :the instrument that youhave in
g 21 your pocket, | ‘
: éz . THE WITNESS: It's an ultra-sound sensor.
23 THE COURT: What is the purpose of that instrument?
” THE WITNESS: For back pain. |
25 THE COURT: All right. Weould you have a seat here. J
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" JACK H.' SHROFF

called as a witness on behalf of thé‘Defendantf having been
first duly sworn; testified as follows:
DIRECT EXAMINATTION .
éY.MR. ISSACS:
Q Mr. Shroff, would;younstaie.your fuli namé;vplease?,
A Jack H. Shroff.
Q -Mil Shroff, you own a'small-ranchfneaf Locust Grove;
don‘t you? |
.A Yes, sir,
Q .Backlin June ‘of 1977, was that small ranch'hduse:
bu;glarized?
A June 13th between ~-
Q- Woﬁld you tell me when you discbVered tﬁdtf
A . Sir?,
0 Tell mE'Whéﬁ.yéu’diﬁcovéred.£hat burglary?
A At 3:00 in the evening.
Q ~Had you been;thére“the'efenipg beforef_.
A I left there at 3:00 on Sunday.
Q@ . And you discovered it 3&00_on.th5'l3ﬁh{ is-ihat'correc
A - Yes; siﬁ. |

Q Did you spend the entire time at your residence there?

A At Tulsa?
Q@ No, the one south of Lacust Grove?
A No, no, I worked and came over to pick up some palves
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to take on tb the slaughteriné_house, and I always drive up
and see if my house is alllright)because it had been‘burglari
several times. |

Q . Approximately hdw-maﬁy times,'Mr; Shroff?

. A Probably six or eight.

.Q ' Anything of value, other ﬁhan‘food or Eeer or énythin
like that, taken from your house?

A . In all thé burglaries or #hat oﬁé?

Q Yes.

A Yes, a stove; approximatély fifteen hundred &ollars
wotth of tools at one timey one'time'théy.sﬁole‘all my butchéi
knives; one time they stole all the small appliances; 6ne
time they just broke it up.

Q ' Mr. Shroff, on the 13th of ane[ what was taken. from
your house?

A We loaded up the cows, and it was hdt? and my friend
was a beer drinker, ana I like one ‘every once in awhile, 36
we checked tHe'hduse'and have a beer, and then I nptice& I
had two six packs of beer - Pabst Blue Ribbén beer - and they
were gone. |

.Q._ Were these cans or béttles?

A Bottles, and I didh't know about the three'iittie
girls being killed. .

Q Yes, sir.

A 8o we took the - I have - the door had been pried

=
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open, we repaired it, so I took the cows to the slaughtering
house, and I turned my radio on, and I heard about this, and '

T stopped-in at Inola and called the Sheriff's Department .

reporting a burglary.

0 Abocut what time did you. call .that evening?

A  That was 6:00 o'clock”aboutf |

Q After you called in and reported that bu:glary;,whaf
did you do?

A I went on to my home in Tulsa,

0 pid you'latef‘come back?

- A Well, T had several célls there wanting to find me. -

Q0 Yes, sir. |

A And I talked -- I don't know who I_talked.to, but
they wanted to know if I'd come back over there.

Q pid you léter.go b;ck?

A At 10:00 o'clock,. I arrived back at the:farm.o:
approximately so. |

Q When you went back to the farm, What happened, Mr.

Shroff?

A Thelsheriff and several pedple'were.fﬁére. 'They
said, "Ha&e'you been -- what have you miSséd?“ And I said,
"Right now, it's been'beef;"‘so I lo&ked where We'keeé extra
food and lots of it was gone, and I looked in my deep freeze'

and some meat was gone and some Bama pies were gone, and then

| they gquestioned me about some black duct tape, and i said, "it

s




1 |was right here. I have.spme'it,“ becauée I ha§.just~pgt séme i
2 'stuff over the air cdnditiohervthe day before, so I looked afid |
3 |it was gone.

4 0 Is there anyway you could identify your ;ape?

5 . ' A I cah, it's uh ~ you just don't - it's a petroleum

6 |resistant black duct tape. I think.my son gave it to me.

7 0 Your son is an engineer; isnft'he?

8- A Yes.

9 Q@ And do you, as a matter of custom, mark roles of
10 |tape? | |
11 A I mark my initials on the role of ‘tape on ;he job:

12 |yes, sir.
13 . THE COURT: I sent the béiliff after the physical
14 (evidence.

15 Q Mr. shroff, did youw miss anything else?

16 A That night I didn't, but I have skin cancer, always

z0s

17 (have a big straw hat, and I douldn't'find my hat, and I was

~ FORM

18 |asked about that, and they didnt tell me, and some ask me
19 1f I had any 3/8's nylon’rbpe; and I said I have probably a
20 |couple hundred feet of it in different lengﬁhs, and I gave

21 (them z sample of that.

PENGRD CO.. BAYONKE, K.\, 07002

29 Q Where did you have the 3/8%'s nylon rope?
23 A It was out on the front porch, in the barn,
24 Q. so you had two places?

25 ~ A Two or three places,
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Q  Mr. Shroff; how did the bu;éxargweﬁter your house?
A I think that time -- the first time it was burglarized
they used it with a catch”bar or”crowbar;
Q- 'ﬁas-thét‘thé’frpnt door?
‘A The front door. 'They had broken off my handles
on the patio door; and that night ~- no, the next day;gthey
took fingerprints of evefyiplace;
Q Were you. present when the'fingerprints'wefe'taken?
A Yes;' |
Q During that timé; did you discover anything else
missingé
A Ngt that I'kﬁow of.
Q. Mr. shroff, there's been testimony given here about -
a bootpriht:that was foﬁnd just‘autside'of'the‘front<door;
did you see that bootprint?¥ |

A Yes, I did. It was a -- three bootprints, and one

‘| bootprint on a white rug that we use on the front porch,

Q' These bootprinﬁs have been degcribed as a jungle
type boétpxihtt. Did you see any other footprints:oﬁher
than that 7jungle type bootprint?

A  That's the only print that T saw.l

[o) Mr. Shroff, were there any-othéf‘chéngeS'in your
farmhouse that you noted. at ‘that timg'that &ou were thére on
Suhday which could have been caused by £he.bu:glar? |

A Nothing, only thing that I saw -- someone had built

L,
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a fire up by the upper pond, and that's against the law for
me —'I ﬁéan I sat tﬁe“law down about building camp fires:

Q Was there anything around 'that camp fire?

A I didn't notice, I don't know.

Q - Any garbage? |

A

I don't know, I just saw the ashes there.

cowboy hat?

A Yo, sir.

Q ° Do you know if anybody .found that cowboy hat?

4 Mo, sir, they said -~ they wanted to know if I had
one, and I described it along with the crowbar and told them

T had six or eight, but I could probably -- I usually mark

| my tools:with my four last numbers of my social security, and

I Qidﬁﬁt'—~ I had six or eight of them probably, but I have
never seen them.

Q0 Yqu'ré in the construction busines;?

A I was, yes.

Q My, Shroff, when théiinveétigatqrs'héd.finiéhed
invastigating the'burglary at your farmhbﬁsewy'did they ask
you'any.questiansé' |

A I Was given two fingerprints at the farm.

o] You mean that took two sets of your fingerprints?

A Two different occasions by two different people.

Dick Wilkerson called me on a Thursday if I would take a lie

. J

Q ° Later on, d4id somebody show you a cowboy hat - straw




1ROL
1 | detector tesf.' : -
2 ‘ -0 Was that during the first weék?
3 E a jburiﬁg thé weék; is that what you --
4 | - @ During the Eirst week after the'bu:glarf?
5 ' A ‘No; this was -- yes, heiéaid that all -~ several

6 | people had taken.it; there would be no publicity ox nothiné.

7 | e said that it would be convenient to him to go to the D.A."'s
g {office in Tuisa to take it. I went there at 11:00 o'clock;

9 | he said it would take twenty mihutes; I left'approxiﬁétely

10 a'quartéf till one; he said I was a prime suspect in the

11 mur&er; andlfhat I was =- I should -~ like - hé'wpuld like

12 | to == he had to take ‘these results to Okl'a-h-csmg City to have
13 | read out or something, and he wanted me to meet him back at.

14 the farm about 3£00’o'clbck}

15 0 . Did you go babk'——_QO‘hhead.
. 16 ‘A So I went 5éck to the farm, and there wéfeucars,:
g 17' reporters, televisions and héIiCopters'and,eVerYthing. T
: 18 went up to go in; t@hgyusaid;aﬂYquﬁéathunbﬁB 1nﬁhére.“ I

19 said, "Look, I owh the ‘farm. I want to go in there," and so

tWO.reporters.grabbe& me,’ and_pullad'me b&ck’but in the ‘street

PENGAD CD.. BAYONKE. #.). 07002

20
01 - in the road, and asked me ~-- showe&_me'a“pgﬁer that had
22 "Jack Shroff takes 1ie detector test. See¢ slayer on page four "
23 On Page Foury it says "Slayer," my picture and --
: " Mr. Shroff -- |
. 24 ¢

A My picture and my name under it.

25




1802

1 Q0 Mr. Shroff, do you want to take a little break?

.2 "A No; I*m.ail right;.souiﬂgo‘td“Camp - T beg the man
3 to let me in to get away from these people, =20 he let me in,
4 but he wouldn't let me go to the houSe:

5 0 Yes, sir, | | '

6 ' A 8o I said, “Look, I want to go up.thére;"'so they
7 | called uplfhére.Whefeﬁthey.wefe dragging the pond and alot
8 of'pedpleﬁ .

9 Q0 Do you'know’if,théj_éot'anythipé out qf the pond,
10 | Mx. Shroff?

1 A I don’'t kﬁ@w}ﬂ.Théy,neVér told me ‘if they did or
12 {didn't, B0 I Weﬁ£ up to ‘the farm hdusejrand7thisrtime'the
13 | door had been knockéd clear in off of the ~ off fromithgs

14 | doorjam.

15 Q  Somebody removed it from the facing?
. 16 A The facing - it was broken in.
g 17 Q0 Anybody tell you'whd.remove&:that‘facing?
. " 18 A  No, thén all my furniture was stacked up in the

19 |kitchen - all'of'it,‘and I don't -- nothing that I knew of

20 |Was miséing, s0 I.had to get some chain and drill holes and

PENGAD .TC.. BAYONNE, N.J, OTQ02

g7 |Put a lock on the door up again - log chain - and I went to

22 see Dick Wilkerson over to the camp - Headquarters camp,

03 Q Is that the same Thursday, Mr. Shroff?

A That was Friday. -

24
B . : ':
25 .L7 Q Friday?
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A So I. showé&d"this to 8id Wise, and I said, "How can

a suspect;" so.Peﬁe,Weaver wanted me‘to.go_to allineup for
the dogs. They,ﬁad'alreaﬂy4r@nted"a —-lhad.madeﬂarrangeménﬁs
Horthe Locust Grove «- ﬁQCust Grove Commuﬁity, and had mén,
and he said T wduld'be'one of several, and T looked - '

o] Mr. Shroff, let me iptér:upt'righﬁ here, you said
to go tq a lineﬁp for qus;'are‘you,talking'abcut tracking
animals?

A Yes, yes. .

Q Mr.,Shroff, I know your back bothers you. If you
want to take a break and walk éround a little bit, we can do
it.

A I'mall right,

Q . Okay.

A So I told Pete -- I said, "Pete, God, I've Been all

over my farm. I've been up here several times in this area,"

knqw';— well, I don*t want to say he lied to me, but how
Don Hayden got the newspaper out in three or four hours, the
reporter who accused and marked me as a.slayer, and I spent
five years across the street at £he cub”scouté. I told them
every minute of my time I've beenf and'I told Peée; you'd

have to put a set of handcuffs on me, because I refuse to

Jgot to a lineup, and then he says, “Stick around,"'so I stuck

you do this to me," and hé says, "You are a suspect, everyone'L

and I gaid, "I-dén't.know. I was lied to. I was ——" I don't




1 around until 8:30 or 9:00, and I guess they had a meeting or
2 Asoﬁething,-they said I could‘go-hoﬁe; ' |

3 Q- Is that thé'laét‘time you had any invglVement.in'

.4 | this investigation, Mr. Shroff?

5 A ﬁof‘I mean --

6 . Q  The last‘tiﬁeithéy talked té you and questioned you |
7 about ényfhing? .

8 A I géve them-thé'kéYS'td thé'farm'— the,gatejand'the
9 farmhouse,. and they requeStedAthat I would ~~ in’ the bedinning,
10 | they requested to let no reporters in and talk to no reporter%
11 | which T did. The OSBI wanted my door. I cut the part they
12 | wanted out of the door and the'doorjam,.andlgave'it to them.
13 | They said they would repiacefif'someday, they haven't yet.
14 | @ Is that the last time you had any discussion with'
15 | any OSBI agents, Mr. Shrioff? | | |

16 A  No, they came -- I don't know how many times and

402

17 exactly who all they were, hut the FBI cawme to my'hduée wanting

« FORM

18 to draw a picture of all the caves, the terrain. The OSBI
'19 | was asking me about something, I forget. The Deputy Shexiff

20 .| came to imy home to see if we“hadﬁieft glasses there - to

PENGAD CO.. BAYONNE. N.1. 07002

21 identify them. There was just =0 many of them, T just can't
22 remember them.

23 @ Had you ever 1eft”any:glasse3/ Mr', Shroff?

24 | a Icdon't .wear glasses, my wife doeg, but --
25 " Q ' Mr. Shroff, at any:£ime, did you see any strangexrs -

|
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in the area of your property?

A T have,:yes, but they're all stéaling my fish.

"0 . You've got a good fishing hole; don't you?

A ' Yes, I stocked it and bought fish for it, and I have _

problems.
Q So.it's not uncommon for people to be up therg fishing
poaching your game?
:A ﬁo, that's right,
0 Thﬁse'caveslbﬁck”up in the hills7'how many caves are
around'yoﬁr hdusé'if you know?
A T dontt know.
MR. ISéACS: I believe that's all of this witﬁéSS.
Thank you.
CROSS EXAMINATION -
BY MR. WISE: |
Q Mr. shroff, would you like to take a short break
before . -~
A T need a drink of water badly.
| THE COURT: Wait ‘a minute, I have some right hé#e..
Just leave it YOu'might want some more in a mipute.'Do you
have any questions for him?
MR, WISE:  Just a couple,.Ydur Honpr.
Q Jack, you had béén at.the hduse'Sunday. Were thdsg'
fooﬁprip?s strange to you - the bootprints?

A There were no footprints " Sunday.

I s
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Q So these'wefefnot.put there =~
A It rained.Sunday night.
90 Ahdgthéyudidhﬂt match any boots you have?
a No. .
- Q What aboéut this rope? Now, you héd several lengths_
of.3/8;s rope around?
A Yes.
'Q  Did you.give'the'OSEI a sample of'thé';opevfrom
that bell? | ' o
a Yes.
0  And that would be similar aS'to‘theisame'rope.yéu'ie

talking about?

.
o
a
Q
house?
A
Q
A

Q

of those

: Ygé.

Same'tope'you*:eﬂtalking'abdut?
Right.

And Jack, did you have any masking tape around the

Yes. Do you mean just paint masking tape?
Yes,

Yes, I didn't, T always had that there.

And what about.green'plastic.garbage bags - have some|’

around the house?

Yes, I had some of those.

v

~MR. WISE: That's all the questions I have. Thank

you, Mr.

%

Shroff.
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REDIRECT EXAMINATION

BY MR, 188ACS:
| Q Mr.'Shroff;'are you a member of that Operation I.D.
that marks propetty - you know; 1like they had some:-—-

A Yes. | .

Q° Were any of.thdseﬁitems:ma£ked that were taken from
your hdﬁse? othéf.tﬁ&n the tape with your initials?

A I wouldn't mafk'cah.goods.

Q © Nothing other than can food taken that could have
beén -marked? | ‘

‘A_Mtw&ikmww.

Q Were there any firearms in your house? .

A | Yes. | | |

Q0 But they weren't disturbed?

A I have -- I had a snakéjgun;.4.101sipqle'barrel
gitting by the front door and a.bOX'bf shells in +the cabinet,
and --

0 ' Nobddy took:that?

A Nobody tdck”that.

MR. ISSACS: . That's all, Your Honor.
MR, WISE: Thank you, Mr. éhroff.'

. THE COURT: You're ‘excused, Mr. Shroff.

(WHEREUPON, the witness was'eXCuSed'frbmfthé'bourtroom.)

MR. ISEACS: Call David Shroff.

THE- COURT: Raise'your-right hand. Do you swear to
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1 tell the truth, the thle‘truth'gndmnothipg but the ‘truth,

r 2 | so help you God? |

3 THE WITNESS: I do..

4 - ' DAVID NEAL SHROFF

5 called:as a witness on behalf of| the Defendant, havipg.beén
6 | first duly sworn,.tesfifies'asff llows:
7 ) DIRECT EXAMINATION

8 |BY MR. ISSACS:

m e - = 90 . 0. Mx. Shroff, wonld youﬂstate'Qoﬁr full name, sir?
10 A David Neal Shroff. |
11. o) ' David, your dad's.’ Jéc-'Shroff;-isn't he?
12 & Yes, sir. |
13 | Q During the week'of‘Jun 'l3ﬁh,'l977; aid y&u“have'

14 |an occasion to go with your dad|to a farmhouse located sout

15 of Locust Grove?

) 16 A Yes, sir.
H 17 . @ Would you tell mE'Mhaj happened when you got there?
i8 A Okay. I had stayed kind of 'away from it until ~-

19 {and talked to my dad everynight until Friday, where we'd

20 learned that the ‘farmhouse had been broken into again,  .I-

gy |tRlked to him -~ I knew he'd been scheduled to take a lie

PENGAD CO.. BAYONNE. N.J. 02002

29 detector test, so when the Tulsa Tribune came out Friday'.

23 evening, he'étarted'getting-obSCeﬁe'phdne'callsnatfthe"hquse)_

pq |304 Wwe had the phone disconnected, and I went over there with

|

him ‘Saturday morning, and thélrv.héjhad been reqﬁéSted by all

25
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1 (f;he'various-policelanupswinve'tigating,-not‘tc talk to

_apen, _SO. we_went over -to the |

|been afraid to go in the woods since ‘the previous Sunday, and

répértefs which he had done, and we'felﬁ 1like ‘this waﬁ kind
of a slap at him, and the news ﬁperé were'diggipg,at“hiﬁ, so
I W&htmévef there with him Saturday ﬁornipé - went to the
farmhouse first, and he had described to me'thé“éedoﬁa time -
that theffarmhduse'had been b'oken ipto,'and he had put a
big log in front of the screen door Friday ﬁftefndon; and
Saturday. morning,  the log wasﬁremove&, and the door was wide
. 1wwadquarters - the §irlfsc0utf

|

camp - and we reguested from Tid Wise that we talk to reporterp

and get the reporters into the farmhouse, so we did that, and
showed them'the'farmhduSe”and.the‘pOnd and all this, and then
Sunday, I stayed over there ajll day-Saturday-with”my~d@d.

Bunday, I went back with some| reporters and went over it -

agaiﬁ; and went up and showé
and we’talked.tc.Bob'Richardson+.thé'ﬁeighbdr'ta the north
that 'lives on the other side jof the hill, and-he had indicated

that the dogs - his dogs - hunting dogs and everything had

they stay. around the house at night and bark and a11~tnis; and
also his neighbor‘s.dggs;thaT lived across~fr¢m'him; S0 I_gave
the newspaper another tour S'nday; My dadAﬁad a stroke'Suﬁday-
afternoon, put him in the hospital. I returned Monday - no,

let me retract that a little|bit here. Saturday when we weht

pver there, there seemed to be a great dedl of confusion -- _J

them some caves on the hillside,

’
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1" |everything goin‘g' on, and we had in?u-ir.ed‘ about the second

2 |break’'in, and we hadn't learned an rthing, and there was a

3 |great deal of activity going .qn' .af the headquarters ,l' 'aﬁd- it
4 Qasr indicated to me that somebody had ‘been in the 'c'ainp again
‘5 |Thursday night or Friday night, 50| I returned Monday -- |

6 0 : Do you remember what person you had the .convéx:'.sétion

7 |with concerning somebody going bagk ‘into Camp Scott?

8 A - Yes, sir.
- _9.|. . .R_ ¥ho was that? _ —— - - -
10 A I was standing outside the headquarters’' porch; and

'11 it was Deputy .Sh‘e'r'.ilff‘ David.
12 0 ' All right, go ahead and tell me what it was.
13 A So1I Qen’i: back. over Monday morning to the headquarters),
14 (my dadv was concerned because there was ' a ‘on'e inch Yope hanging .

15 [From a wi‘llov\v ‘tree on the pond that v'.the' ‘skin. divérs had been

16 in ,  and when I ~~ when we ‘we"r}e» there Saturday, it wag done, so

17 |I went over Monday morning, and th, asked them if they had it .

« FORM 404

18 they got it - or’' let them know| it was missing, because ‘it

.19 Was missing, and it wa‘s-‘indi-ca?terd that the 08BT took the ski

BRYONNE. N.J, 07002

20 [EOPe they thought, they didn't know, and by Monday morning ~--

21 Monday morning, we were 'ins'i:'ruc: ed not to get off ‘the main road

PENGAD €OT0

P .Ft- all, and there's wheén I noticed wen with ‘automatic weapons

23 all through the camp.

24 Q Dbavid, were ‘these men . earching your dad's farm south

25

of Locust Grove when you saw them?

S




04

- FORM

PENGAD €O.. BAYONNKE. N, 07002

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19
20

21

.22
23

24

25

A . They were in and out fof there.

Q Héw‘many men were Qu tﬁere?

A There was ~~ I van't|say for sure. There WasfseVeral
carloads of.OSBI,‘HighWay Pét oi} FBI; Sheriff;‘

0 Fifty?

A  I‘d say at‘théicampmzthere‘was'ét:least fifty;

Q ° How about at wyour father's place?

A At my father's place at one time‘prbbabIY‘four cars

J-and_they had a highway patrol guarding. the.gate.. w'-,,um'___

Q David, you mentioned the burglary at your dad's housej

did you dad.have'a spedial,r.leﬁof‘tape?.
A .ygs) sir. | |
Q ° What type of tape ip that?
A . Tape is from‘a‘par‘ial'roleileft‘ovef‘froﬁ‘the.pipe‘
line construction job in Kansas.
Q  You're an engineer; are you not?
A Yes,‘éir.
Q- Is-tape'sold,at‘én :Wa1~ﬁartu5toré?iLTtadelMar£,Store
A ot to my knowledge. . The ‘tape is a special insulati
tape. |
Q ' Now, wg”knowHyour @édmtold us aﬁcut the'hurg;ary on
Monflay. When apprbximatel._did.thé'secohd.bu:glary'oqcﬁr?
A ;. Sometime between Thursday affernooﬁ&and-Friaay mornin

Q  And it was Saturday when you heard that somebody had

ng

been back into Camp Scott;| is that correct? #;J
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JA Yes, sir. f
Q During the time that you were at your dad's farm

south of Locust Grove; were any tracking dogs ever brought in

to the farm?

A I didn't see them; no. | I saw them at the camp ~'.at

Camp Scott.

\
4 J . ' : ‘
Q@ You mentioned ‘a cave on the hillside behind your dad'sg

house; are you acqguainted with'?he’caVe?squth‘of,the'hill -

|

the one where some handwriting was discovered?
A ~No, sir, we didn't know that the ‘cave with ‘the hand-

writing was on my dad's.placd'u?til abdut_two’WeékS aéo.
Q Had you BVef.seéﬁ.that{caVe'béfore?_

A o |

Q | You mentioned that:skﬁn di&ers had;gone-into_your

o ol -
dad's. farm pond locking for evidencej‘do you know if they

retrieved any.items:ofiaVidencé?,
I
. A “No; sir; I don't.: 'é
MR, ISSACS:“ThatﬁS'ail-I have.
MR. WISE: I have no éross ekamination
THE COURT: Yqu:may.s£ep down. '- :
(WHEREUPON, the WitneSS'w%S'eXCusgd'frpm thé'coﬁrtroom.)

|
: f
MR. ISSACS: Call Bob Bias.
THE COURT:"Raiaatyo@r right hand. Do you swear to,
, X .
| . .
tell the truth, the wndle”tru?h and nothing but the ‘truth, so-

i
1

helpjyou:God? . |

|

|
o
(
|
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THE WITNESS: I do. /

BOBBY' LEE BIAS -
. E '
called as a witness on behalf of the defendant, having been

|
.

. |
first duly sworn, testified as ifollows:

'DIRECT EXAMINATION

| : :
Q Bob, would you state your full name, please?

f

A Bobby Lee Bias, !
' |
Q Bob, you;were'employﬁd as. a Deputy Shdriff of Mayes

BY MR. ISSACS:

County on June 13th of last yé&r; were you nat?
:
f

A Last year?

Q Yes. J

A No, sir.
Q . When did you go to work for Mr. Weaver?

' I . s
- A I believe it was February 27th or 28th of this year.
: . [ ' .
O Before working for yr. Weaver, were you in the law’
| o
enforcement field?

A No, sir, I wasn't,

Q After coming to wo%k for Mr. Weaver, what duties
-
were assigned to you?

A TWell, I was jailerﬂ dispatcher -~

Q¢ Fingerprint man?

AA Yes. ‘
Q And take care of jails; is that correct?
2 Yes, .
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A

o Puging that ;ime)_did Jou;ﬁake'gny clothigg from
cells that Gene Lerqy Hart -occupied? .
A Yes, sir,. f

Q . Tell me what type of clothing and how many pair?

A I recall on two.occasions ~-= I'm not quite‘sure.bf
the date, but Mr. Hart was alio ed to shower and change cloﬁhe;
and cléén up before court,

Q Would that have been one of the motion heafings that
we had?

A Yes.

Q  And under ﬁhé‘s instryctions did yourretrieve Mr.,
Hart}s.élothing?  | |

A Who'suinstructions?

0 Yes, upon who'é ingtructions?

A I believe Sheriff Weayer.

Q What did you do with the clothes?

A  Whenever I picked them up from the cell aftér he
had changed clothes, I took theﬁ intoxhhelsheriff's'office
an& turned them_overﬂto‘Sheriff Weaver. -

.Q Did you turn them'ov?r to the Sheriff pefsonally?

Al Yes, |

Q What items of cléthing?' 

A I believe there was a shirt, a pair of pants, shorts

and socks, I helieve. I belileve that's all the first time.

Q ' Were these boxer shQrts?

|

b
ry

;;
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A Sir?
0 Boxer shorts?

Al I believe so.

Q' Do you know what wrs.done with those items after you
turned them over. to the Shé"ff?

A No, sir, I don't,

Q@ You said YOU did this on two occasions; would it have
5een.the same items of clothing on both occasions? |

A lYes; I belieVe‘so;' T don't think'théy were.the
same clothes; no. )

Q But you did take another shirt - one shirt, other‘
than the one you gave the Sheriff; is that right?

A Yes,.

'Q A different pair of pants and a different pair of "
shorts?

A Yes.

Q Did you ever retrieve any garbage from Mr. Hart's
cell?

A Not that I recall -- Well, I take that back. Yes, I

aid.

0 What was done with that?

A  Before Mr, Hart came, I was told to clean up’a cell
on the southside down the stairs for -- to be occupied by Mr.

Hart, and it was cleaned up then;<and I believe that whenever

he left.- he left two or three different times to go to McAlest

er,
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|
|
|

4 0

10

I believe the area was cleaned %p afterwards.
Q What was done with theftrésh'bag when the cell was

|
cleaned? j

A4 I'm not sure. |

Q Did you give it'to‘somébody?3

A I believe there. wasg anjageﬁt of some'type'éame'in-

. 1 oo )

there and did go through and chéck.

0 Do you know what they %erézlookipg for?

A No, T don't. | '

Q. . At any other time;~didjyou remové.aﬁy items.from
Mr. Hart's cell? J

A  Not that I recall. 3

Q Did you participate ig.the invéstigation at éamp
Scott? |

‘A No, sir, I didn't.

Q- Héve'you taken any st%teménts frpm anyone?

A Taken any statements?§

o)  Yes, sir.

‘A No.-

Q Have you interviewed.%ny people c0ncerninglthe hoﬁici
at Camp Scott? ‘

A No, sir, I'haﬁenié.

¢} Have you interviewedfanybody about Gene'Lé;qy Hart?
A No,lsir, I haven't. %

MR. ISSACS: That's éll we have, Judge.

Hes
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{ the courtroom.)

| BY MR, ISSACS:

MR, WISE: We'd héve no questions of Officer Biasg,
Your Honor. |

THE COURT:  Why don't we take'abQut a ten minﬁte'
5reak before we'continue'to the'lunch‘hdurf‘

(WHEREUPON,_the'witneésvwas excused and withdrew from

(Following a ten minute_recess;‘the proceedings.conﬁinued
as follows:)

.THE: COURT: "Raise yourwrightwhandl- Do you'swear to
tell the.truth, the whole truth and nothing but the truth, |
so help.you GOdé

' THE WITNESS: I do.

RONALD WALKER HORGAN

called as a witness on behalf of the Defendant, having been -
first duly sworn, testified as follows:

DIRECT EXAMINATION

Q Sﬁate your full néme, please, sir?
A Ronald wWalker Hofgan.
Q Mr. Horgan, what's your occupation?
A - I'm a law student atlthe University of Oklahoma.
Q Saturday, on July lst, dd you afﬁempt to serve a
subpoena? |

A Yes, sir.

Q Where was that attempt made?
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1 A It was made at the house of Mr. and Mrs. Ralph cambbgFl_
¥ 2 Q0 Tell me what happened when you weht there? ‘
.3 A We went to the house - it was about 8:00 o’clock, the

4 ?ime:that'you had agreed to meet her, Barry Cousins and I went,
5 |[and uh -- | |
6 ' : © MR, FALLIS: Your Hoﬁor, we would object again on the
7 | same grounds as previously stated. It has no relevancy to.

8 | the issues befofe'this Gourt. - The witness that is-the subject
g | of their attempt-is present as announced to the Court.

10 _ THE COUﬁT: Is this. on the same witness, Mr. Darrell -
11 Creekmore? \'
12 . MR. ISSACS: ©No, it's.a different witness, Miss, Jane
13 | Cambell. |

“ t THE COUR"I.f": Overruled.

Q What happened-when you. went there, Mr. Horgan?

15

16 A Mr. Cousins went to the door and knocked on the door,

17 |and Mr. Campballzanswered, and he came outside and locked the

- EORM 404

18 porch door, and came out, and M:; Cousins and Mr. Campbell

f 19 | talked.’

§ 20 | Q Mr. Cousins attempt to servé Ms, Campbell?

é 21 MR, FALLIS: _Excgse me, Your Hopor, at this point

: 90 we wéuld object on the grounds that counsel has already‘-
.23. represented(to thi§ Court in chambers that Mrs.,Campbeli would
" be here this afternoon. He made a phone call just immediately|

outside your courtroom - chambers this morning for that purpose.

25
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time of the motion, Your Honor, but certiinly not here. This

TﬁE COURT': Whaf is the purpose for.continuing this-
1ine of>questioning; ﬁr. iésacs?>,m |

MR. ISSACS: Foxr motion purposes:ét a'lafer'date.:
The'witheSs‘had not“éppeared here when I askéd.her -~ these
people to testify, they were'here; they were ready to.go; We
want to put them on the record, so when we”héve'the motion
heariné, we'll have a complete record:

MR. FALLIS: Well, that would-be‘appropriate'at the

witnhess has already told him she would be here this afternoon,

and he”ha5~advised the Court.

THE COURT: Sustained, I think'it_would'be irrelevant

at this point. |
| MR. ISSACS: 1I'll recall this witness later on this
afternoon.

THE COURT: All right. You may Stép'down.

(WHEREUPON, the witness was excused and withdrew from
the courtroom.) | |

MR. ISSACS: Call Travis Coverdale.

THE COURT: Raise your right. hand. Do‘you swear to
tell the truth, the whole truth and nothing but the'truth, g0
help you God? |

THE WITNESS: I do.

TRAVIS COVERDALE

called as a witness on behalf of the Defendant, having been

P
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1 first duly sworn, testified as follows:
9 DIRECT EXAMINATION.
3 BY MR. ISSACS:
4 0 Mr,'Covéfdéley.would"yqu state your full name please?
5 A Tr&vis Coverdale.
6 0 Mr. Coverdale, where do you live?
7 A Route 1, Locust Grove.
8 0 Do you live there on a farm?
A  Yes, sir.
9 ' .
Q Back in June of 1977, directing Your attention to
10 | . - o
sometime after June 13th, did anything unusual happen near
11 ; :
your home?
12
A Yes.
13 .
0 Would you tell me what happenéd?
14 . : - _ .
A  Well, my sister called and told me that they had
15 ' o
jumped a man up about a half a mile.our house, and the laws
- 16 . :
- was after him coming our ways see, so just a few minutes -
g 17 - : :
. the telephone started buzzing and everyone was calling you
18 | _ ‘ ' E
5 | know.
: 19 ,
g Q Was this right after the homicides at Camp Scott?
s 20 - ' , :
g ' A Yes, sir, a few days. I don't remember the date.
21 : _
H And so a lady had called my wifé ~~ or my wife had called her
22 ' '
to see how she was, if she was all right, and she’said --
23 ' ' :
MR. FALLIS: . Excuse me, Your Honor, at this point --
24 _
A  "Yeah, I'm --.
25 L
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MR. FALLIS: EXcﬁse me, sorry for interéuéting. We:
would object on thngrdﬁnds of'héarsay,-unless_there was a
3 @irect'convefsation with him, and even so, the contents of
4 |the informaﬁion would be hearsay.
5 THE COURT: Objection is sustained.
6 0 Mf;.Covefdéle, after you had these phone calls about

7 | somebody being. chased in your direction, what did you see?

8 | A We saw two men walking down the”road.gbing..;
9 0  Would you describe those men for me, sir?
10 A They were, well...close to six foot tall. We were

11 |locking about sixty or seventy yards, see.

21 |how they were dressed outside of the red cap see.

12 o Couid you. tell me the race of those men?
13 A Beg your pardon? |
14 0 The race?
15. A Thef were'White men.
. iﬁ 0 Would‘you describe the color of their hair?
% 17 3 No;l.I don't believe I could, but one did wear a redf
: 18 qaﬁ; I don't remémber the other one.
i 19 0 How were they dressed?
20 A Well, T really--I really couldn't--1 don't remember
) 22 | 0. After you saw these men wﬁat did you do?
23 A © My wife called a lady that lived about a half a mile |
N 94 |from us that had told us that there was a patrol car or a

25 |sheriff's car at her house and she related to them the message
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1 | that we had seen somebody.going,dOWn this road see.
2 0 Did the sheriff's car come and pick those peoplé up?
3 . B A few minutes the sheriff's car drove up in the vard

4 |and one uniformed officer, I don't remempeff-l'dén't know if "
5 (I paid any atténtion to whether he was'a»Highﬁay‘Patroi or

6 |Sheriff's deputy. I didn’t knéw‘the man. He got out of the

7 | car and walked up to where I waS'and.I told him we just called
8 |Miss Lee and told her to relate to whoever was‘thefe that-wé

9 |saw two men walking down this road and he said e have them

10 |in the car"

11 0 At that.ﬁimé did he tell yoﬁ the némes of those meﬂ?
12 A  No, sir. He didn't.
13 ~ 0. Did you get a closer look at them?
14 ‘ A No, sir. I didnft'gét a better look at them,
15 .Q - Did you ever hear what happened to them? |
. 16 A Beg your pardon?
é 17 0 Do you know what happened to them aftexr this?
é 18 | . AA No,lsip.' I dpn‘tL
: 19 | @ Mr. Coverdale, do you know Dickie Joe Cooper?
§ 20 A Yes, sir.
g 21 0. Was he one of the men?
¢ 22 A No, sir. I'm sure he wasn't.
23 0 - Thinking back to that time.can you give me, to the
u 24“.best of your recollection, the'APproximate day when all this
g 25 happéned?

N
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A I believe it was on Friday after thé accident at the |

Girl Scout camp. I_beIieve'i£ was Friday.
MR. ISSACS: Thank you.

THE COURT: Cross examination?.l

MR. WISE: We'd have no cross examination, Your Honor.

THE COURT: You're excused.

MR. ISSACS: Call,ﬂike'Pulchﬁey.-

THE COURT: Step up here and raise your right hand.
Da jou swear towtgll the truth, the whole'truthf and notﬁing
but.the'truth; so help you God? | |

MR. PULCHNEY: . I do.

| " MIKE PULCHNEY.

called as a witness on behalf of the defense having been first
duly sworn testified as follows:

" DIRECT EXAMINATION

BY MR. ISSACS:

‘0  Mr. Pulchney, what is youxr busineSSy'p;ofessién¢ oy

occupation?

4  Correctional Officer at the Oklahoma State peniteniary

0. And in what area of.ﬁhe Peniteniary is under your
charge? ' |

A  Death Ro#.

¢ Directing your attention to June--to April of 1973,
did you at that time“ﬁave'Geﬁe'iéroy Hart on Death Roﬁ?

A Yes, sir.
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1 0 . What hours do you'wcrkltheﬁe;“Mr;~Pulchﬁéy?.

2 A  EBight to four,

3 Q0 Do you_seé éengiLeroy Haﬁt?

4 A  Every day that he was there, Monday thrbggh Friday.

5 Q . .buring thatftime; did you ever talk'to.hiﬁ? ]

6 A Practically every day.

T 0 .Did he'evef talk'té you about the case?

8 " A No, sir.

9 0  What cell was Mr. Hart kept in, Mr. Pulchney?

10 © A Thirty threeil | .

1 0 What cell was Mr. Jimmy Don Bunch kept in?

12 A  Three.. | |

13 Q  How far is cell three from cell thirty three?

14 A. . Oh, approximately thirteen; fourteen cells. _Somethipq-

15 |Like that. h

16. 0 Tt's a daily roufinef is it not, that men are allowed
; 17 out of thé#r cell for‘fifﬁeeﬂ minute excercise or shower
é 18 peﬁiod; Is that correct? |
; 19 A  They're excercised fifteen ninutes a dayuofhér than
g 20 Mondayland F;idays-and.theyﬁre'shdwered on those days. .
21 0 Mr. Pulchiiey,---withdraw that. Now, Mr. Bunch's cell
: - is ét,oye.end.of the penitentiary and Mr. Hért‘s'cell is at

23 the other end. Is that not correct?

24 A  Well, Bunch's cell islto the ‘front of one end as you

- say.“' .
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Q And that's right by the showers?

A Right.

A Toward the other end in the middle of the row.

o And'thé’only time'that Mr. Bunch would have an
opﬁqrtunityvto visit with Mr. Hart WOﬁld be during the shower
periods or on théSe'eXcefcise periods. Is tha£ correcté

lAl Right. Shower period. Excercise‘period he would not.

'Q Did ﬁr. Bunch notify you thét'I had been to the State -
Pénitentiary to take a statement from him?
A Notluntil they were going to take him to Tulsa Coun£y.
Q Well, on June 6, of 1978, did Mr. Bunch’tell.you I
had been there?
A No, sir., I did talk 'to Bunch on that day.

0 Did he tell you.I had been in the State Penitentiary

1to take a statement from him? -

A No, sir. He called me up there. Do you want to know
why he called me up there?
0 Welly'I don't want to know what Mr. Bunch told you

because that's been said here about 15 times., What I do want

“|to know is the exact day that he first contacted you, telling

you that I had bheen there and that would have been on the sixth
wouldn't it?
A No. He didn't tell me that you had been there until

the eighth, that's when they took him out to Tulsa.County.

0 And Mr. Hart's is toward the other end, is that correct

~J
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1 Q all right. Did he méntipn"my ﬁamefon the 6th?
2 A  Yes, sir. | |
3 Q Al right,,did he'tell you that I haa been there
-4 trying to cook up sOme'cockiné bull story férlthechurt?
5 A On this date, he did not.
6 Q . Did you -- on the eighth, did Mr. Bunchltell.you
7 |on the eighth that I had been there and had taken a statement.'
8 from him?
9 a Yes, sir, he did.
10’ 0 Do you know who took him out of’the'étate'Penitentiary

11 |at McAlester?
12 A . No, sure, T sure don't.
13 Q" Do you know for what reason he was taken from the
14 |state Penitentiary at McAlester? |

15 A To serve as a witness on this heaiipg,

16 Q- Isn't it true ‘that the District Attorney from Tulsa

- FORM 404

17 |County took Mr. Bunch from the State Penitentiary to the Tulsa
18 |City .Jail?
19 A No, sir, I wouldn't know that bécause after he left

20 |the unit, I don't know who got ‘them from there.

PENGAD CO.. BAYOWNE. N.J. 07002

21 Q Now, Mr. Pulchney, directing your -attention to Mr.
22 |Hart's underwear on the'occasions at'thé'State'Penitentiary,
23 |do you serve as the man who issues new undervear to inmates?

24 | A Yes, sir, we issue all thé'clothing on'Monday:and

25 |Friday.
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Q Were you ever contacted by'anyone‘about pfésérving
Mr. Hart's underwear for some reason?

A Yes;'sir.

Q " Who cohtacte& you?:

‘A Well, T was called to the Deputy Warden's office ~-

there was.Deputy Warden Bill Earns and OSBI Agent B. G. Jones.

Q0 Did they request that you preserve Mr. Hart's under-
shorts?
A Yes, sir,

@ Did you do so?

A TYes, sir.
Q How many pairs?
A  Seven pair.

Q What did you do with those shorts after you issued .
Mr, Hart clean underwear?.
A Dropped them into a bag, notified the OSBI they had |

a pair to pick up, and they would come out to thé'p;ison'and

|pick them up from me.- - -

Q Mr. Pulchney, are you acquainted with Jimmy Don Bunch]

A 'Yes,'sir.

Q Does. he write letters to a ladyln;med Jane'Caﬁpbell?
A l Yes, sir. |

Q . How long has he been writing Miss~¢ampbell?,

A Quitéisometimex ‘ | |

Q For a year?

1827
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1 A Yes, sir, I'd say more than a year. I've had death
2 |row two years, and practically I'd say all of that time, he's -

3 |been writing to her or close to it.

4 MR. ISSACS: Thank you, Mr. Pulchney.
5 . THE COURT: Cross examination?

6 ' | . CROSS EXAMINATION

7 |BY MR. FALLIS: |

8 Q Mr..fulchhey, theildcation of Jimmy Don Bunch's cell

9 while.he was there on death row, i thinkﬁcounsel.askéd;you;

l10' was next to the shower area, and you said "yes;" is that correﬂt?
11 A Yes,'sir;'

12 Q" Have you peréonally e&er obéerﬁed thé.Defeﬂdantg

13 Gene'Leroy.Hart; talking.ﬁithiJimmy'Don Runch at ‘the time they
14 |were there?
15 MR. ISSACS: We'll stipulate that Gene Leroy Hart

16 |has talked to Jimmy Don Bunch at :the State Penitentiary, how

FORM 04

17 |else could he have come up héreiand:requeSted that I go to
1g.'the pgnitent;a;y uplesb'myuclient told mg'and“Miss Campbéll
19 |teold me; Jﬁdge;

20 MR. FALLIS: If it please’theiCdurt;'Wefll accept

21 |this stipulation,

PENGAD CO.. BAYONNE. N.J. 07002 -

'22 THE COURT: Stipulation is noted.

93 ' Q Now, Mr. Pulchney, counsel .asked you.:concerning any
04 conversation by Bunch with you concerning Mr. Issacs; was ﬁher#
\

o5 |3DY conversation concerning Mr. Issacs?
[
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A 'On June 6th and June 8th.

MR. ISSACS: I ebject,’it's hearsay. It cannot be

cross examined, and therefore, it's inadmissable.

if he had ever heard that he was suppose to come up and lay
.a story on the Court.:

MR, ISSACS: Cockin bull story.

Mr. Fallis, as hearsay. Any other queStions?w
Q0 You say on thdse'two'datgs, sir?
A  Yes, sir, |
MR. FALLIS: .No;&no‘othér questions.
. HE COURT: Any redirect?
RED'IRECT'. 'EXM‘INATION
BY :MR.l ISSACS:

Q0 Mr., Pulchney, did Mr. Bunch ever talk to Mr. Hart?

stipulated.

. ‘MB. ISSACS: No,;you“said;'"nid MR.IHarf-talk'to'Mr.
Bunch,™ I want t0'know.jf Mr'. BUnch'talked'tO'Mr. Hart. Will
you stipulaté'that; Mr. Fallis?

MR. FALLIS:  That there was convérsation'hetweén‘thém,

certainly.-

Q I see, What did Mr. Bunch tell you about Mr. Issacs?.

MR. FALLIS: I believe counsel asked him the guestion

THE COURT: It's Bustained,‘unlésé there's. an exception,

_MR. FALLIS: _If it please the Court, I.think he just |

THE COURT: Stipulation is noted.
L .
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Pulchney?

\ ‘ T
Q Mr.-Pu%chney; isn't it true that Mr. Bunch has -

written the'Cor@edtional‘Departmeﬁt'and.cbmplained‘aboht'yourf

|guarding him in the penitentiary?

a 1 don't know that he's written to the Correctional

" |IDepartment.

as being inCompétant;“irreleVant‘and immaterial as far as this
hearing is concéfned. |

MR. iséAcs: No, not at all.

MR. PALLIS: May T ask for a ruligg,by the Court, éng
not by Mr. Issacs. |

MR.,IséACS: Excuse me, Your Honor.

iHE CO#RT: Why,isn't.i? irrelevant, Mr. Issacs?

MR.. IséAcss"Judge4=Mr; Bunchj in his:statemént.that'

. 1 _ } A ,

he gave'in thé'beniteﬁtiary said that Mr. Pulchney came to him
trying to get hﬁm to make:a statement that Gene Hart had cdn—.

fessed to killi@g the girl scouts, what I want. to khow is-

|in his statement, Mr. Bunch says that Mike Pulchney is the. .

fellow that came to. him to try to get him to say those things.

|

‘the past been.ét.odds with ‘edch other.

THE'C?URT: I'1Y have to sustain the objection, but
bou may askfhiﬂ-that guestion.
|
| . . X -
'Q  Have you in past-been at odds with Mr, Bunch, Mr.
| .

_ i S . . .
MR.. FALLIS: If it please the Court, I object to it

What I want to}establishIis'Mr}:Bunchiand'Mr}'Pulchney-have in |

|
|
-z

1830
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A Yes, éi:;.
Q ' Had you had fights with him?
A  Yes, sir.
MR, ISSKCS: Thank yow, that's all.
THE COURT: Recross?
MR. FPALLIS: No; Your ‘Honor', no other qugstibns;
THE COURT: ,!qﬁ may step down. |
KWHEREUPON; the witness was excused and withdrew from
the courtroom.)
| ' MR; ISSACS: Mr..Hicks.is‘going-tO'bé my next witness
_THE COURT: Raise your right hand. Do you swear to
tell the ‘truth, the whole ‘truth and nothing but the‘ﬁruth;'éo
hélplyou God?
. THE WITNESS: I do..

* ' DOUGLAS T." HICKS

called as a witﬁess on behalf of the Deféﬁdant; having been
first Quly sworn; testlfied as follows:
DIRECT EXAMINATION

BY MR. ISSACS:
Q- Mr. Hicks, would you state your full name for the
record? . |

A .Dogglag €. Hicks.

Q What ié,your business or profession?

. I1mAa.§tate'repotter for. théiTgisa Wor1d'NéWspaper.

Q  ©On June.13th of 1977, were you assigned to cover the
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1 | camp Scott homicides?

2 A I assigned myself, yes;-sir.

3. | Q- Since that“time;'haveyyoﬁ covered thiS'case?_ .

4 | A Yes, sir. | | |

.5 ' Q ' During this time, you have Writted many'articles,.

6 | have you not?

7| A yes,.siew

8 . Q  Mr. Hicks, in pre?atin@.to write those articles, haQe
9 younéone'to Camp Scott and interviewed pedﬁlé? - |
10 A Yes, sir.. |

11 Q  You'we been here 'in the coﬁrt‘for'mosﬁ of.tﬁe proceedings;
12 |have you not? |

‘13 - A All of the open .court procéedingsf

14 Q Do you know of any exculpatory evidence that has not
15  beén'reporteéé

16 A No, sir.

: FORM 404

17 Q Now, on June 20th of 1977, there appeared an article
18 |in the "Tulsa World, NQtsuapedtS'ingT;iple:Slaying,;Probe"
19 |Sputtering. Signs Tndicated; is that an article that 'you wrote?

20 A Yes.

PENGAD CO.. BATORNE. N.J. 07002

21 Q- Mr. Hicks,'were.you:at~Camp‘Scbttfgatheripq informa~
9o |tlon in preperation to write this article?

23 A . Off and on, yes, sir.

24 Q What I'm congerned with at this time ié whether or

25 |not you ever participated in any searches involving tracking
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dogs?

AL

No, sgir, at that*fimefthé'tracking dpgsrwere used,

I was sort of an anchorman-.and had two reporters feeding me

information.and trying to make some since of it.

Q

Mr;'Hicks,'did'yoﬁ'yourself ever seizeé any evidence

or gather any type of evidence while you were at Camp Scott?

A

Q

.No,. sir.

Have you since ‘that time read any Oklahoma -State

Bureau of Investigation reports' since June 13th?

A

Q

A

Q
Attorney

A.

Q

I have read none, no, sir.

.Have you read .any FBI reports?

No, sir.
Have you read any of the reports of the District
of Mayes County?

Other than the ‘ones that have been filed in court.

. On July 30th¢.therezappeared'an'article'in the

Tulsa'Wbrld,.Hart Denies Killing Girls, Fears He'll be Shotg

is' that one of your articles? .

i

A Yes, sir.

Q Now, when that article came out, did you interview

anyone before writing it?

A

Several persons.

Q Did'anyone purport to be Gene Leroy. Hart of that num-

ber of people?

A No one I talked.tO‘Said‘they were Gene Leroy Hart.

833
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1 Q  On June 24th, there was an article by Doug Hicks |
2 | and Rob Martindale concerning a burglary at the ‘Sam's. Corner:

8 | Grocery; did you write part of that article?

4 " A Yes, sgir.
5 Q Were you ever at the Sam's Corher T & B Grocery?
6 A I ha’vé. been there, hut at this time -~ at that time,

7 | this article was weitten —-

8 Q Yes, six.

9 A Rob was feeding me information, and I was ﬁsipg'éome 1
10 olf my own information.’,i and we were sort of gharing. |

‘1 0 . There's been testimony about the burglary of Jack

12 | shroff's hd.ﬁsé;'. were 'yo.u. ever on the ‘daék Shroff farm during

13 [the month of June of 772

14 - A .Ze_s’} sir.
15 - Q Approximately how many: .-peo'p.'le‘ were 'tlie'r'e with '.ybu?
16. A I was there on two occasions. I was on the =~ I was

- FORM 404

17 |there on the 17th if memory serves me = I was there on the 17th,
18 |and at this time, there were a large number of people there -

19 | twenty.

20 Q . Were they -parti.ci‘patipg in a search of the area

2] |surrounding Mr.. Shroff's house?

PENGAD CO.. BAYONKE, N.i. 07001

22 " A At that time, T wasn't allowed on the property itself,

23 |1 stopped at the gate and there were a number of law enforce-

94 ment officers in the property itself, and the newspaper reporters

25 |were kept at ithe gate.
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a certain number in Tulsa; is that corredt?

Q Let me ask you, were you ever permltted to go to 1

Mr, Shroff's house’

A Later I was<permit£ed by David Shroff into the house
itself. | | .

Q Would that have been on approximately the'zdth of
June - seven days after -- ‘

A I believe it was either the 20th or the 19th,

Q. Would it heve ‘been on a Sunday?

A I bedieve it was the 19th,

Q  19th, at that time, were there people searching the
area that surrounded the Jack Shroff house? |

'A It's my understanding there were.

Q pid you see any?-

A I dénﬁt recall - I can't recall.

Q Mr. Hicks, on April 6th, 1978, Mr. Hart was arrested

at the Pigeon residence just outside of Tahlequah, did you have

an occasion éo'go there?
“A No,geir.
Q Mr. ‘chks, at one tlme you wrote ‘an artlcle saylng
that if Mr, #art were to surrender himself that he could call
A That‘s}correct.
Q And |turn Himself in and.guareﬁteed.him safety?

A Yes, sir, we also had the governor endorse that.

3

Q Do vou remembér how many additions of the newspaper

1835
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1 carried that éarticular item?

2_ A We have three éditions which &1l three would have

3 carried it.

4 0 Okay, is tﬁat the only time it Qas éublisﬁed by'your
5 newspaper? | A

6 ‘A It’; the oniy time the offer in its entirety was

7 published. We eluded to it several timeslthereafter.
8 © Q Were you present at Camp Scott when an airplance '

? | sprayed the canmp area with some ‘type of liquid?

_10 A Yes,| sir.
11 Q Do you know the reason for the spray?
12 A It waé jﬁst to aide in a search. It was to make

i 13 things -~ . as'my understandigg, it's bé&en so long, it's to
14 | make things | show ﬁp that otherwise would not for investigators
15 | in the areal

16 | Q pid anyone ever report to you that ‘someone had come

04

- FORN

17 | back to Camp Scott after the homicides - someone that the
18 | tracking dogs had tracked back to that area?

19 A I had heard that, that's all I can say, I've heard

: 20 | it.
§ 21 Q Have you ever been -- you've heard testimony this

22 | morning about Mr. Shroff's cowboy hat; did you not?

23 A Yes, sir.

24 d you ever see that hat used as a scentlng device

D
25 for trackj ny dogs?
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A No, sir.~

MR. TSSACS: I believe ‘that's all of this witness.

MR. WISE: We'd certainly have no questions of Mr,
Hicks, thank you. '

THE COﬁRT: You're excused.
(WHEREUPON, the witness was excused.)

MR. ISSACS- ‘Is Robert Martlndale here?

'MR. HICKS: No, Slr, he's -- T talked with him 1ast'
night, Mr. Issacs. He said that any time you wanted hlm, we
could get him here in a very short notice.

'MR; ISSACS: Do you.want to be my next witness, Richan

MR. DOWDELL: I will, ' |

THE COURT: Raise your right hand Do you swear ts
tell the truth the whole truth and nothlng but the truth, so
help you God?

| THE WITNEss;.II do.

RICHARD MICHAEL DOWDELL

called-asfe'witness.on behalf of the Defendant, having been
first du1§ swofn,.testifies ss_fo;lows:
| " DIRECT EXAMINATION
BY MR. ISSACS:
Mr. Dcwdell would you state your full name?
' Rlchard Michael Dawdell.

Whatgls your business, profession or occupation.

rd?

BT = T e

I'm & reporter for KRMG Radio in Tulsa.

N
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| the assignment?

were you assigned to cover the .

2 /
Q On June 13th, 1977,
- 1 - . . [

| girl scout homicides at Locust Grove?

A Yeé, sir. . ]

, | A . _
Q Have you covered tHat story since you first received

A 'Périodically I hav

M

@ ° Mr. Dowdell, at an} time during your convefsatiqn or

!
reporting about what happenéd at Camp Scott, have you. read

a report of any law enforceﬁent agenéy?
A No, sir. ' f
i

Q During that time, #aVe you taken -~- have you gathered|

. ‘ Ca K
any items of evidence? [
I
: _ f .
Q Did yu participate in any searches involving dogs?
A No, sir. ' w'

‘A No, =ir.

Q Did you visit theiJabk Shfoff ;esidence oﬁ or about

the 17th -- anywhere from %hefl7th;tobthé 20£h'day of June?
A No, I did not. ; | | |

Q During‘ﬁhé time yéu'cpvered the Camé Sc6t£ matters,

did anyone ever’officiallygtell you that the dogs had tracked

‘someone from‘the shroff re%idence'back'to the tent?

A I don't recall_th&f, no.

Q Have you visited any of the caves?
: . J

A No. ;-
[ ;

Q . Cave 1, Cave 2, p? Cave 37
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untll the noon recess is over. |Judge, has anybody gatiten

!
|
i
a hdld-of Mr. CreeKMOre?'. J
THE COURT: I was just going to check on that. Hive
you reached Mr. Blevins yet? Mr
. X . i

from your witness if in faet Mr.gBleVins is his counsel.

MR. ISSACS: ©No, I have| not..
THE COURT: Why dqn't.ytu ask him. -
|
MR. ISSACS:' Judge, Oneyof the ladies just informed

me that Mr. Blev;ns is out of town until Wednesday The lady-'

from the Welfare Department says Mr Creekmore does not have

a lawyer. . ' J

MR. WISE: I can only advise the Court that Mr. Blevi
| - : .

called my(office -

MR, ISSACS: And I can;advise the Court that he told

us the same thing.
TﬁE COURT: I think I &as present when he so informed
the attorneys. Do you have'anothef witness before noon?
MR.iISSACS: ‘Nq, I don%t.
'THE;eOURT:- Why don't ?reak at this time until 1:15

p.m. for lunch J-

(Follow1ng the noon recess, the proceedlngs contlnued

| as follows ) . f

AFTERNOON SESSIDN

MR. ISSACS: I' d call Jane Campbell.

THE COURT: Ralse'you: right hand. Do‘you swear to

Issacs, have you ascertainef
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Q ~Were you present at T
A . No, sir, I was not.

Q- Have you ever been to

& H Grocery at Sam's Corner?

an area referred to in thése

proceedings a& the Grossman buyglary?

A (No response.’)

Q A grocery store east gf Locust Grove?

A  No.

Q Mr, Dowdell, did Mf. Wise appear on one. of your

talk shows on KRMG?

A Oh, boy, that's not my responsibility, I don't

remember. if he 4did or not.

@ Would that be Mr. Brock’Smith's responsibility?

A No, it would be David
MR. ISSACSe I believe
MR. FALLIS:

THE COURT: You're ex

Stanford's responsibility.

that's all.

'No guestions, Your Honor.-

used.’

(WHEREUPON, . the witness was excused.).

MR. ISSACS:

| newspaper man,; Judge.

THE COURT: If he has
MR. ISSACS:
THE COURT:

he'come over to Courtroom A.

MR. ISSACS: Judge, T

Is Mr. Gibson.here? ‘We'll take .another

something to say.

Gibson is here, I don't know where he is

If he's in Courtroom B, I'd request that

think he'll be my last witness,

1839
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tell the truth, the whole trth and nothing but the ‘truth, so

help you God?

THE WITNESS: To the

" JANE CAMPBELL

best of my ability.

called as a witness on'behalf

first duly sworn, testifies as follows:

BY MR, iSSACS:
Q  Mrs. Campbell, would
A Jane Campbell.
Q are you a member of
helps inmates?

A Yes, the Prison Mini

Q0 Do you correspond with an inmate by the name of

Jimmy Don Bunch?

A . Yes, sir.

DIRECT EXAMINATION

of the Defendant, having been

you: state your full name?
any Christian organization which

stry.

Q Directing your attention to the»firét part of June, .

did yognfe¢eive'a letter from Mr. Bunch?

A Yes, I did.

Q In that 1etter,.wérL you requested to make a'telephon%'

{call to me? N o ]'

A Yes.

Q' On or about what day was that ‘telephone call made?

A Possibly June the 6th.

Q  And when youﬁmade‘That'teIeﬁhone call, do you remeibe;

—t
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me saying to you that I had alréady taken a statewent from Mr.

i

2 :
Bunch at the State Penitentiary?
3 _ |
A Yes, I do.
4 ' .
Q Did you make a telephope call because in the letter
5 ' o ' -
Mr., Bunch had asked jyou to call me?
6 . J
A Yes.
-7 . .
Q Did you read me a portion of the letter?
_ A I read you two sentences.
9 - . '
. Q 2and after having read me ‘that portion of the letter, -
10 did I tell you that I had already taken a statement’from Mr.
1 | gunch, and that I'd rather not discuss at that time?
12 ' '
A ¥eg, you did.
13 f _ - o . Lo
¢} Do you know where I was when I talked to you on the
14 telephone?
15 A TI.believe here in the'?ourthouse.
16

404

Q Now, in that letter, there was a part of that letter

- FORM

17 | which Mr. Bunch told you not toﬂreéd to me; is that correct

18

- or to read to anybody?
19 N Lo -
A Yes, it was persomnal. . o .
20

Q  What did he say about me in the part of the letter

PENGAD CO.. BAYOWNE. N.). D002

21 that he told you not to read to ahyone?
22 | A He said that you had been very kind to him at one
23 time, and that he'wanted'tO'dogwhat hé'could to help you.

24 Q What did he say about me appearing on parole?

25 A . That you had appeared w1th him before the parole board.
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Jimmy Bunch during that ‘time?

THE COURT! Cross exam?‘é
| CROSS EXAMI&ATION
!
BY MR. FALLIS: f
Q . Mrs. Campbeli, did I undérstand yod; ma'am, té say
that in the letter he indicate&¢tﬁat Mg.: Tssacs was going to
help him before'the-paroie'bdafd?;l
A Yes)l

. Q@ Now, is that the only le#ter you eVef received from

A No, it ism't.

o] . You've received léttefs éubéequent:té'that?

A Yesg, I did,

Q In the later letters that you reCeived; were they
contrary to'thé'létter.that you hﬁd at least read éarts'of
to Mr.'Issacs?

A Yes.

Q As a matter ofifact,:ihuthéﬁeailiér letters, he made

some indication a guard had tried to get him to testify that .

Mr. Hart confessed or made an admission to him?
A Yes, Mike Pulchney. B
| Q- In the later letters, isn‘£ itla ﬁact)1ma'ém,‘tha£ he
aék ybu for”forgiveness =~ what he told you in the earlier lette
was a lie?
A Yes, he‘did.:'

MR. FALLIS: No other gquestions.

1844
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1 . THE COURT: ‘Re&irect?

e | REDIRECT ﬁXAMINATION'

3 |BY MR, ISSACS: - R

4 | Q@ Jane, did he.ask for  forgiveness fdr';ying,fd'me'and

'5' lying to Gene?

6 A No, he asked for&forgivéneSéyto.me.

7 . MR.. ISSACSE Thank you.

8 ' THE.COURTE YQu;re-e#cused, thank you.

9 (WHEREUPON,,the'WitneSS:was éicused and with&rew~from

10 the'bourtroom;)

11 MR.. ISSACS: ' Judge, I'd call Jim Gibson.

12 S 'EHE COURT: Raise'your right hand. Do you swear to
13 [ tell the truth, the'whdle'tru;h.and notﬁing but the truth, so

14 |help you God? ‘
|

15 THE WITNESS: I do. |

16 JIM T..) GIBSON

- FORM 404

17 |called as a witness on behalf of thélDefendant, having'been.
18 firstgdﬁly-sworn,;téStifieS'aé follows:
19 : . . DIRECT EXAMINATION

- 20. |BY MR. ISSACS:

FERGAD C€O.. BAYONNE, N.J. 07002

21 Q Mr._Gibsbn; would you state your hame, please?
| A Jim L. cibson, gr. |

23 Q - wWhat is yourloccupation?

24 | A I'ma reporter.

25 Q Mr. Gibson, have you covered the Camp Scott homicides
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1. | since they occurred in June of 19772
2 A Uh, April 7th was the first -- was the date that
3 the first publication of a.story that I had wrote and had

4 | anything to do with ‘this.

5 Q ~ Was that concerning the ‘arrest of Gene Leroy Hart?
6 A Yes, sir, and the events after.
7 Q Did you go to Tahleguah,.Oklahoma, to the Pigeon |

8 |residence?

9 A  No, the afternoon Mr. Hart was arrested, I came to
10 | Pryor:
11' Q 80 you didn't participate in the search of the Camp

12 |Scott area or any of the investigation surrounding those
13 |homicides?

14 . No, sir, I didn't - just the man's arrest.

n

15 |. Q Have you at any time read any of the District Attorney

16 |files and used that source for a report?.

FORM 404

17 A No, any sburcefthat I can recall using has been word A
18 |of mou;hm“

19 | MR. ISSACS: Okay. Thank you. That's all of this

20 witness, |

21 THE COURT: Cross exam?

PENGAD TO.. BAYONNE. N.J. 07002 -

22 MR. FALLIS: No guestions.
23 (WHEREUPON, the witness was excused.)wi ™ -
24 MR, ISSACS: Call Mike Wheet.

25 ‘ THE COURT: Raise your right hand. Do you swear to
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1 | tell the truth, the whole ‘truth and nothing but the truth, so

2 hélpvyou God?

8 | . THE WITNESS: I do.
4 1 . " MICHAEL WHEET
5

called as a witness on behalf of the befendan£,:having been

6 first’duiy sworn, teStifieS-és-followSr

7 . DIRECT EXAMINATION

8 | BY MR. Issacs: 2

9 Q Mike Whéetl:woﬂld'ybu stéte‘Your:full'name; ple;se?-
10 A  Michael Wheet.

11 . Q- thtnis your-busineSS orﬂoccupatiop?_

12 A I'm editor of the Pryor Jeffersonian.

13 Q .Have'you'coverEd the giri'scoﬁt hbmicideg'since'théf

14 | occurred on June 13th, 19777
15 A ' Yes, sir.

16 . Q During that time, have you participated in any part

- FORM 404

=

17 | of thé'inveStig;tidn@aswinzsearchés'or a source ‘of information
18 A I tookjsome'pictUres:ﬁor,them at the scene.

19 . Q | All right, other than thefpictures‘thAtyyothobk, have
20. | you gathered any evidence? -

.21 A No, sir.

PENGAD CO.. BAYONNE, N.J. 07002

29 » Q Mr, Wheet/Awere_you.preSent when the dogs were used
23 | to track people?
'24 A I was present on the 23rd 6f June when they searched

25 | part of Skunk Mountain, but I didn't pérticipate'in-theisearch.
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Q Did you go the cave?

A No, sir.

Q Mr. Hart wés céptured over in the‘iahlequahﬁarea; daid
you.goito Mr. Pigeon's residerice? .

| A No, sir.-

Q Have you at any ﬁime'reéd any dSBI report and used
that és a sourceiof infOrmapion?l: “ |

A ,‘ﬁd,ﬁsir. |

Q Havé you ever used any FBI réports:or any pa;t‘of
the District Attorney's files as-a source? |

A No,. sir.

Q Mr. Wheet, on or about ‘the 30th day of June of '77,

you wrote an article for the Pryor Jeffersonian concerning the}

FBI entéring the searchffor.Gene‘L; Hart; do you recall tﬁat
article? | |

A Yes, sir.

Q  And as a'source for. the information contéined in
that articlgf did you interview Any FBI agents?

A An FBI agent ‘came to my office and delivéred:that.
Sbetch} and we had a discussion.

Q0 Do you remember his name?

A Les Farris.

MR; ISSACS: . That's all of this witnéSs; Judge. .
- THE COURT: ,Crosé‘eXamine?

MR. FALLIS: No.
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! THE COURT:  You're excused. '
* 2 (WHEREUPON, the WitheSS'was excused.)
3 MR. ISSACS: <Call Pearl Wittincott, if she's here.

4 |well, T can find another one.
5 THE COURT: Raise your right hand. Do you swear to

6 tell the *truth, the whole ‘truth and nothiﬁg,but theﬁtruthj g0

‘

7 help you God?
8 ' THE WITNESS: I do.
E _ " DON HAYDEN

10 | called as a witness on behalf of thg Defendant, having been
11 | first duly sworn, testifies as follows:
12 ' DIRECT EXAMINATION .

13 | By MR. 1SSACS:

14 'Q  State your name for the Court, please?
15 " A Don Hayden.
16 Q0 Don, on the 13th of June, 1977, what was your businesr

- FORM 404

17 | or érofeSSion?

18 A Newspaper reporter,

19 Q Have'yéu since'thdt,date'paffiqipated in covering
20 | the girl scout homicides?

21 a A Yes, sir.

FENGAD CO.. BAYONNE. N.J. 07002

22 | MR. WISE: If it please the Court, may T ihterrupt
23 | at this time, Your‘Hdnbr, to impese’ again the proposition that

24 if we're going to have a continuing line 'of newspaper and

25 | media pedpie‘tg take ‘the ‘'stand to testify to theuin-depthness

| S—




1850

1 | that we've heard already this morning of. thier material which |
| 2 | is not relevant to this, and is only delaying the continuation
3 | of this - that we renew the motion presently before this Court|

4 | for the cessation of this hearing.

5 | THE COURT: How many répbrtéts are you going to cgll?
6 MR, ISSACS: Thres. o |

7 THE COURT: Overruled.

8 | MR, WISE: Very\e.wél'i; Yolulx" Honor.

g 'Q  Mr. Hayden, as-é partlof.you¥ invéStigaﬁion.befofe

'10 youmpreparefé report, do yu use sources?
'11 A  Yes, sir.
12 ) Have you in the past used any Oklahoma State Bureau

13 | of Investigation report as a source?.

14 A  You mean in reference to the Hart case?
Yes, sir.
15 0 Tes 8ix |
16 A  Not that I recall.
; 17 Q Have you used any FBI reports?
§ 18 A No,. sir. |
i 19' ' Q ' Have you used any matters - any of’thé'materials in
¢ gp | the District Attorney's files as a source?
E A No, sir.
g 21 o , :
- 22' Q During the time that you participated in this investir
23 gation, I believe you told me that yoﬁ had been oﬁ.sedrches
24‘ with some dogs or where some dogs were called? .

A  Yes, sir,

‘25 L
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Q Would.ygu'péll me aBOut ;hélsearch”thatzﬁcburned
on of about June 20ﬁh.whén dggs,were-nséd.to‘track'from the
Kiowa Unit area to théiJacktShfoff residence? |

A The bnly dqg’search‘thag I was on or was ithlved
in was on the land owned by Victor'Auxiér.

o The Skunk Mountain area?

A Right,,and.subsequeﬁt when thé'SWAf team went 'in a
four square'hile”area.

0 Dﬁripg'tﬁat'sedrch} did-youiéathéf %ny piedes of
eVidence; such'as'ciéareﬁtes; tin cans?, l

A " No.

0 Is that the bnly“séarchlthat you participated in,thét

involved dogs?
| A Well; I didn't:really participate in it,‘I was there.
I didn't.actﬁélly walk through. the woods., .
MR. ISSACS: I have.nothiﬁg further. of éhis witness.
THE'COURT:. Cross examination -

MR. FALLIS: ~ We'd have no guestions. Thank you, Your

Honor.

(WHEREUPON, the witness. was eXcuSed;)
MR, ISSACS: I'd call Vern Stefanic. Let meus£ep
out a momeﬁt,'Ju@ge{ | '
THE COURT: Raise your right‘héndu "Do you swear to
tell the truth, the whole ‘truth and nothing but the truth, o

help you God?
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1 4 ‘THE WIONESS: I do.

2 | S e, MEoLouy uI'ACK RQGER‘WEDMER .l.n.u'.t Pt et

3 |calied as a: witne 55 oni behialf: o the, Defiendant, having. been
4 | first, duly ;s\.wo.rn.-,:- .ﬁe.sit"ﬁ.rﬁies’r-:as%":-folimwsz:v‘3

5 k' ¥es; i1, DIRECT EXAMINATION &7

6 '|BY MR: ISSACS: Lo’

7 - D Wouldiyon state!youm full ~;n’mri‘e',j;:v;p:ﬁaa;t$;e A Eindur il'iq{rj,.r,‘ :
8 |- 2 TJ-‘a‘ck Roger Weihiéri;a;; e I R Yy

9 ' R Mz Weimer, what is y‘<l)ur business, 'pro.ﬁ'es'si‘oﬁ ox’

10 |occupation® @ .. e, .!-j' Lo g iv‘:r-:‘;i:a?"'.?.

11 & I'm asreporter for the 4T\‘1'18a' Tribune.

12 @ Have. youw . even. coveried: hheﬁh.@iﬁiz«jaco;sth -hdmfi'cideé'? ,
13| A Some.of it. o

14 o Du\rzin_g{:.: ‘i:haét-_:. sﬁir’nes:,:i:-ha.iv}e; %y)pu-- used; -a;n;@ra&éﬂf«rep'or.ts, FBI
15 |reports or @mything from Mr. Wise's files as.a source of.

16 |informatiam? we ;. did vy vein foany g

- RIS TRt A T

k04

FORM

VAN Y A “':E‘ND.‘A,’K?«’{S?‘ e

8| @ Durlngthat time ; ‘hd‘f%“@. ever Par?i,c‘ipaﬁed' in épyl
19 |of the seanches: where ‘d:gc_:pssaxw.e_am?e:a ':uvs-e:d" to .tfack: ipeo'pl-e?’, )

20 | - | B Noysir.: oo o ( 5. r R

21 S Q. oDurdng that.time, did. yo,uﬂg:a_i;héri any -eviidence of -any

PENGAD CD.. BAYONNE. ¥.4. 07602 -

22 kind: ;fr.o‘in-»eithe‘r the burglary scenes, the caves “that ha've_'been
23 mentionedsin testimony! ox.she gdrln oot lcamp on L s itnes s,

2 A Dhe ‘question s did:E gather?:

25 | - Q WMesprsdr. seo bave s sucstine
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1 : ATﬁE COURT: You're excused.

2 | (WHEREUPON,‘thé witness was excused.)

3 : MR. Is'sAcs; Call Mrs, Wittencott,

4 : : THE COURT<Y kaise'your right hand, Do you swear to

5 |tell the truth, the whole ‘truth and nothing but the ‘truth, so

6 |help you God?

7 '~ THE WITNESS: I do.
8 o N ' PEARL GLENN -

9 calledvasfa witness on behalf of thé'Defendant,.havipg‘been
10 | first duly sworn, testifies as followst
T _ _ . DIRECT -EXAMINATION

12 BY ‘MR'. ISSACS:

13 Q Would you state your full name, please?
14 A  Pearl Glenn,
15 © @ . And you're a newspaper reporter; are you not?
] 16 A . Yes, sir.
H 17 0 Formally Wittencott?
1 | A WREESOEE.
3 19 Q Wittcott?
; 20 A.' Yes.
2 21' Q ° You've covered the Gene Leroy Hart case and the girl
- - | scout homicides; have you not?
23 A A small part of it; yes, sir
o4 '@ During that time, .did you ever use as a source for -

| your information for- the newspaper repoftfany reportS'by'any

25
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-1 | 0SBI agents?

2 A Yes.
3 Q When was that?
4 A  The evening Mr. Hart was arrested and the £0llowing

5 | morning.

6 | 0 Who made tﬁat report?
7 A - I had a conversation with Mike Wilkéf%on.
8 Q0 He showed you.thé'reﬁort;
9 a No, T have not Seeii the report, it wa«.{ verbal.
10 Q  A_Verbal'cohversatioﬁ?_ o -%
11 a . Verbal.conVefsation;
12 Ql Did he ‘tell you what'wasxinlthé'repoig?
" 13 A  No. g
14 : Q Have you at any tiﬁefused as aAsourcégof-yoﬁf news-

j5 ‘paper coverings an FBI'reprt?

16 A . No,

- FORM D4

17 | - Q@ Have you at any time used any of the maferial_CQntainad
18 |in the District Attorney's files?
19 A No,. sit.

20 .. Q  Did you participafe'#n any of théisea#ches involving

PENGAD €O.. BAYONRE. N.J.- 57002

21 |tracking dogs or whichﬁinvolvéd'tracking dogs?.

22 A No.
23 Q0 Were yéu.eyér‘at the ‘scene?
24 A No.

© 25 Q -At_Cémp Scott?
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1 A Wo.
J 2 Q Were you at Tahlequah when_Mr; Hart'waf arrested?
3 A No. | |
4 MR} ISSACS: That's all of thié Witnes§; Ju@ge;
5 CROSS EXAMINATION '
6 BY MR. WISE: |
7 l. o) Pgarl, has Mr. Issacs or Mr, Pitchlynn talked to
8 .you befére you came here today?
9 A Just very briefly.
10 |- ~ ©Q Did they ask you basically what you were just.asked
11 | now? | | ' |
2 | aNe.
,13:, MR. WISE: i,havé no-further'quegtiqnsf
14 .1 : THE COURT: . You may Step down.
15 '(WHEREUPON; the witness was excused: )
: 16 " MR. ISSACS: Judge} there's one other newsmani'q =
17 |like ‘to call - Rob 'Ma'xtiﬁdale.i ' |
18 | THE COURT: Martindale. _ .
'i 19 " MR. ISSACS: Rob Martindale. If he's’|not here, I'd
% 20 (like to call Mr. Creekmore next;"Judge; I think Mr. Creekmore |
é 21 |is going to have to‘bé'ouf next witness,
“ 22T ‘ THE COURT: All r;'Lght.
23 . | MR. ISSACS: Call Mr..Creekmore;_ Judge; ébuld.we[
24 |have a short recess to discuss his testimony before he testifigs
25 héref e or'aﬁ attempt to talk to himé ’ |
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he there. Bring him inside ‘the door just a

' attorney.

of the State.

|with witness Creekmore and Ms. Stone of the

" THE CQURT: I want to ask-him a qu
OFFICER HARMON: He'eVidently want

THE COURT: That's what I want to

attorney is.

OFFICER HARMON: Yeah, he doesn't want to come.

MR.'HOBBS: They have ‘gone aftep‘t
Supervisor from Tulsa Countf'whd is-tedhﬁic
be;ng adjudicated a juveﬁile'iﬁ the custody
tgdhhically, she ié‘-—

THE COURT: What?

MR. HOBBS: She's his guardian, si

. THE COURT:.&hat's not the iady‘thai

this morning?
 MR. HOBBS: Yes.
THEICOURT: It is. Why don't we ‘bal
ten minute”redeés. |
: (WHEREUPON, fhe'foliowing proceedil
in chambers.)

THE COURT: We're in chambers in ai

Institution Social and Rehabilitative Servis

as defense counsel, Mr. Sid Wise for the State of Oklahoma, and

gstion first. 1Is
moment.,

come without his
agk him, who his
he District

lly his parent
of-the‘state,‘
Wce he is a ward

- came with him

e about a
ngs were.held
1 in camera hearing|

Department of

res, Mr. Issacs
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-1 |other attorneysvand court persoﬁnel. Uﬁon being édvised-by

2 |Mr. Creekmore who is a juvenilg;'he desires to have legal

3 |counsel before'teStifying inasmuch as he has beTﬂ the subject
4.‘of a juvenile brdéeéding in this céuntyyatﬁe COth_héé conferrgd
5 |with Mr. Jerry Le€, an attorney with Poplin and Blevins;

6 |Professional Corporationlin Mayeslcdunty; bklahjma, who advise
7 |the Court that he is willing to consult with Mr| Creekmore

8 priof to his teStimony'being taken, and Mr; Cxeékmore hasg

9 |indicated henis willing. if necessary tbrtalk with Mr. Lee.

10 _ (Foliowipg a lO;minuteAredeSS; the following furéher

11 [proceedings ﬁeré held in open court;)' |
12 THE COURT: - Mr. Creekmore, wéuid you raise yoﬁr

13 |right hand. Do you swear to tell ﬁﬁéﬁtfuth;.the whole truth
14 |and nothing buﬁ'the'tfuth; SO'héIp.you God?i
15 | THE WITNESS: I do.. |

16 THE COURT: All right; Have you had a| chance to

- FORM 404

17 [isit withﬁyouf attorney; Mr. Lee?
18 | | MR, CREEKMORE: Yes.

19 ' ' THE COURT: Mr. Lee if you'd 1ikéit0'have‘a‘seat over .
20 here; you're Welcoﬁe“to stay up here by your cliént.A Goiahead.

21 " DARREN CREEKMORE -

PENGAD CO., BATONNE. N.J. 07002

929 called as a witness on behalf of the Defendant, having been
23 first duly sworn, testifies as follows:
24 DIRECT . EXAMINATION

25 PY MR. ISSACS:
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1 | @ Darren, state your full name?
2 - A Darrern Creekmore.
3 o Darren;~backfin Juiy, 1977;‘did you ;pﬁak to some
4 ‘|people about seeing Gene Leroy Hart? | ,
3 a Yes;
. 6 Qx Téll mé.What you éaw in the cave south [of Jack

7 |shroff's house if anything?

8 A - I seen some footprints where there somebody in the

9 |cave, and I seen where ‘there use to be a fire inside of it.

10 © @ . Did you see”anYthing.eLse?

11 a No. . l J

12 Q- Wouldlyqu.dEScribe those footprints for me?

:13. A Looked iike'combat boots, émoqth'soles;

14 Q. . mney had a Smooth}sole'on them?-

15 A Yes. ' '

‘16 Q Darren; you were in Sequayéh‘Schdo;;.wFre you not;

- FORM 404

17 |until July 472

18 A | Yes. _

-§ 19 9 On Juiy 4th; you left Sequayah Schoolj is that'cofrec:?
20 |. A Yes. |

é 21 Q And I bélieﬁeﬁthat.on‘July,lsxhk you erg'in the

22 | Mayes County Jail; is thadt correct?

23 - A 'No.

a#i

24 Q -Whe.n?"

25 ' A 13th,
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1 Q 13th?
2 A Yeah.
3 Q Did somebody talk to you while you.were in’ the Mayés

- 4 ‘| County Jail?

54 A Yes.
6 ©Q  How many timeS'did people télk to you while you were
7 |in the Mayes CopntyiJail?' | | |
8 - A . He called meldown.thgré'three times;'and.the third

9 |time, we went up there ‘to the cave.

10 - Q. Do you see?any'of,thdse-pedple‘in.thé courtioom?
11 A Noﬁe' | .
12 Q0 That talked to you in fhé Mayes County Jail?
13 A No. ' | ' |
14 Q 'Tékeﬁa-lqok'thérefinuthévjuri box?.
15 A - Yeah. .
; 16 Q One of them sitting there?
é 17 a Yeah:;’ '
'é 18 | o} | Point him 6ut.
9| A (Indicatiﬁg Sheriff Weaver.) |
20 | MR. ISSACS: Let the record indicate|that he's

91 | identified Mr. Pete Weaver.
'22 o Darrén, when you took thege fellows from the Maygs“”
23 County Jail - took them up to the cave; what happened up therep

A Um, we found the cave - or the'one"tjat'l found beforg.

L

24
o5 | I took them up there, and they told me that there wasn't no
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one up there =~ that there hadn't been no on
awhile, and I -- I knew they were lying 'cau

right before then.

Q

Um, whoever they are - them.-—-

 dther_guys-in'uniform2

' Seen him before that time?
I've only seen Gene twice.

And that-was in '73 and when?

You were up there yourself?
Yes',

Who ‘went with you out to fhat'caVé'c

Yes.

bid you‘seeuGene Leféy”ﬁa;t.at that
When I wéht up there by'myself?
Yeé._

No;'

HaQe you.Séén-Gene'Le:oy Hart in the
In the'past; yesil
Whatlyear would that be?

'73.

I don't remember.
Longer back in the past then '737

Yes.

Darren, up until July:4th{'have“you %een in the Locust

up there ‘for:

e i.was up there

théy than Mr,

cave, Darren?

past?
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1 Grove area? ‘

2 A. Before July the 4th?

3 Q Yes, before July thel4th'bf‘l977wah n QaS'the'iQSt'.
4 ‘timé you‘were at Locust Grove?

5 A" In Janua-r»y‘.-

6 Q }Darren, did you'evé# tell sheriff We‘vér.or any of

7 |his deputies that you seen Géne Hart up there?

8 A Yes.
9 @ And why did you do that?
10 A Welly‘maybe‘that‘théy_went up there, gnd thdsé foot-

11 |prints did belong to him, that they would £ind him.
12 | Q And why did you want them td f£ind him:
13 A - Because they toldnmé‘thaplthefe'waS‘a bounty on him,

14 |and they said that if they found him --

15 Q A bounty? . o o T | ]
. 16 A ‘Yes;_
5 17 Q How much money? ‘
I 18‘._ A $700 - something. .They.told me that if théy.fognd

19 |him, it would'béléng to me.

21 Fn that day?

PENGAD CO.. BATONKE. N.J.. 07002

|

20 |  Q Have you told me everythlng that you ﬂaw at the cave
\
|

22 A Found those footprints and that flre.
23 Q . And that's all that was there?
ﬁ%~ 24 A Yes.

25 | @ This is the cave that's located.south of Jack Shroff'jﬂ
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-1 house{‘ié it. not? \
‘ '2 . A Yes. o : - S j . ' \
3 ~ MR. ISSACS: I.havefnothing furtﬂef ofithis witness.
4 THE COURT: -Cross.gxam? |
5 MR, FALLIS: &es;'Your'Honor.
6

CROSS EXAMINATION
7 |BY MR. FALLIS:
Q Darren, when was the oceasion that you€d b§eﬁnto thié
‘cave By yourself; by that, ihmeanmhow long befo#e you took-
10 |Sheriff Weaver up there was it &ﬁatAyoh had seeﬁ tﬁis'cave‘

11 |with the footprint and the fire? ;

12 | - A - About a week and a half.

13 | o nbout a week and a half?

14 | A Yes..

15 | Q Okay, isAthis anywhere near your reiat#ve's propefty?
: 16 A Yes. . - ' i | |
§ 17 Q0 And can yéu.tell us who that relative is, please? .
E 18 | A My_grahdmothér.
-i 19 | ¢  Your grandmother?
% 20 - A Yes.
é 21 é.‘ All.righf, and in that'particuiar area;—.this ared

22 |where you say you 'saw a cave with a footprint and evideﬁce'of
23 |a fire?

24 l . A Yes,

25 Q Are there other caves?
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A Yes.

0 ﬁoﬁ many ofhér'caVeS?,.

A Two.

Q Two other caves?

A Yes.

Q ° Now, the cave that you saw thé7footp£iﬁ£ and the
fire - the one you say yoﬁ'took'Shefiff Wéavef £o;,wbuld_you
describe this cave to thé'COurt; pieaseé_ o B

A Well, it was about four foot in height, ana'it Weh£
badk”abéut two or three feet. | :

i

Q ' Four :foot in height and went back ‘two or three feet?

i
i

A Yes.

0 MOre'liké”an overhang perhaps?

A Yes.

o) bid you take them to any other cavefpesideS'that.one?
A No.. | :

B

Q0 How close would these other caves tﬁat'yoﬁ kiiow about
be 'to that c¢ave, ﬁarren? t | |
A I don”t,ré&lly'know;
Q Are wEttalkipg about ‘in the samejgéﬁeral area?
A It's.uﬁ there in the'samefplaéefl i
MR. FALLIS: . Thahk youiwu: |
- THE COURT: Anything further?

MR. ISSACS: No.

THE COURT: all right, You're excused, and do I
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‘|more qguestion.

from the courtroom.)’

19:45 a.m., on the 6th of July, 1978.)

understand that you will not be recélling this'witneSS?'

MR. ISSACE: Just a second,”Judge, I might have one

]
. THE CQURT:. ALl xight. Have a seat hefep‘Darren, he
might have‘anoiﬁer q&egtinnl _ ;
. TSSACS: . That's all, Judge.
TﬁE COURT+ Yqu';eﬁekcuéed.'

(WHEREUPON,. the witness was excused and withdrew

‘MR. ISSACS: . Judge, that's. the last one for today.

.-THE COURT: All right. This Court will recess
until 9:30 a.m. on' Thursday, July 6th, 1978.

{(WHEREUPON, the cause in heéring was'redeSSeh,unfil- .
. . |

1




